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Številka:  900-5/2023 

Datum:  31. 5. 2023 

 

ZAPISNIK 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, 

ki je bila v četrtek, 25. 5. 2023, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNE ČLANICE IN ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Mateja BAN, Mojca ČUFER, Zorica DABIŽLJEVIĆ, Antonija GASAR, Džeki (Dževad) HALILOV, Robert 
HUMAR, Irma JAGURDŽIJA LIČINA, Ferida KLINAR, Tadej KRIŽAJ, Maja KRIŽNAR, Janez MARINČIČ, 
Tomaž Tom MENCINGER, Eva MLAKAR, Vlado MLINAREC, dr. Ahmed PAŠIĆ, Vladimir PETKOVIĆ, dr. 
Urška RAVNIK VERBIČ, Tina REPOVŽ, Armin SILIĆ, Tanja TARMAN, Sonja TUŠAR, Aljoša ULČAR, Andrej 
VASTL in Brane (Branislav) ZAJOVIĆ 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI: Blaž RAČIČ, Tina JAKOPIČ, Žarko ZRNIĆ in Sabina MULALIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI: 
mag. Vera DJURIĆ DROZDEK – v. d. direktorja občinske uprave, Marko MARKELJ – direktor 
Komunalne direkcije, mag. Valentina GORIŠEK – vodja Oddelka za okolje in prostor, Petra DEČMAN – 
vodja Oddelka za družbene dejavnosti in splošne zadeve, Ines DVORŠAK – svetovalka za odnose z 
javnostmi, Mojca LEVSTIK – svetovalka za Občinski svet, Uroš BUČAR – direktor Javnega komunalnega 
podjetja JEKO, d. o. o., Jesenice, Robert PAJK – direktor ENOS OTE, d.o.o., mag. Martina VALANT – 
ravnateljica Glasbene šole Jesenice, Iztok ŠTRUKELJ – direktor poslovnega razvoja Arriva d.o.o., Igor 
PETEK – direktor podjetja Publicu, Igor ARH – poveljnik Občinskega štaba civilne zaščite, Živa OZMEC - 
koordinatorka za civilno zaščito in Aljoša RAVNIKAR - Odvetniška družba Ravnikar, o.p., d.o.o. 
 
ZAPISNIK JE ZAPISALA:  
Mojca LEVSTIK 
 
Župan mag. Peter Bohinec je na začetku 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice pozdravil 
vse prisotne članice in člane Občinskega sveta Občine Jesenice. Opozoril jih je, da se seja snema. 
Povedal je, da je na seji v danem trenutku prisotnih 21 svetnic in svetnikov, kar pomeni, da je 
Občinski svet sklepčen ter kdo je bil, poleg svetnic in svetnikov, še vabljen na sejo. 
 
V skladu z 39. členom Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Jesenice je župan mag. Peter 
Bohinec predlagal, da se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – UPB1, predlog Odloka o spremembi 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca 
Jesenice – UPB1, predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Koroška Bela Jesenice, predlog Odloka o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice, 
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predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Vrtec Jesenice« - UPB2 in predlog 
Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Glasbena šola 
Jesenice – UPB1 obravnavajo po skrajšanem postopku. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec predlagal 
 
108. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – UPB1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
109. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 20 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
110. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Koroška Bela Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
111. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 22 
 
Sklep je bil sprejet. 
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112. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Vrtec Jesenice« - UPB2 se 
obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
113. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Jesenice – UPB1 se obravnava po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Župan mag. Peter Bohinec je svetnike vprašal še po morebitnih predlogih za spremembo 
predlaganega dnevnega reda, a jih ni bilo, zato je v sprejem predlagal  
 
114. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV 
DNEVNEGA REDA 
 
1. Potrditev besedila zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, ki je bila 13. 4. 2023 
2. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK 
3. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK  
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Koroška Bela Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK  
5. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice – SKRAJŠANI POSTOPEK 
6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Vrtec Jesenice« - UPB2 –

SKRAJŠANI POSTOPEK  
7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda 

Glasbena šola Jesenice – UPB1 – SKRAJŠANI POSTOPEK  
8. Predlog Odloka o izvajanju gospodarske javne službe upravljanja in urejanja mestne tržnice – 

PRVA OBRAVNAVA 
9. Predlog Pravilnika o organizaciji brezplačnega prevoza in povračilu prevoznih stroškov za ranljive 

skupine otrok in mladostnikov v občini Jesenice 
10. Volitve in imenovanja: 
10.1 Predlog za razrešitev direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice in predlog za imenovanje 

v. d. direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice  
10.2 Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole Prežihovega Voranca Jesenice 
10.3 Mnenje k imenovanju ravnateljice Glasbene šole Jesenice 
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10.4 Predlog za imenovanje kandidatke za predstavnico uporabnikov v svetih javnih zdravstvenih 
zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija 

10.5 Predlog za razrešitev članice Nadzornega odbora Občine Jesenice 
11. Pobuda za pristop Občine Jesenice v Združenje občin Slovenije - ZOS 
12. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 2. dopolnitev Načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2023 
13. Predlog Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2023 – Načrt pridobivanja 

premičnega premoženja - 3. dopolnitev  
14. Predlog za uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov za obdobje 2023 - 2026 
15. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2022 
16. Predlog za uveljavitev spremembe cene obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov 
17. Predlog za spremembo cen gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadno vodo, ravnanja z 

odpadki in oskrbe s pitno vodo 
18. Poročilo o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju občine 

Jesenice za leto 2022 
19. Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na 

območju občine Jesenice v letu 2022 
20. Poročilo o delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2022 
21. Predlog Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2023 
22. Informacija o Letnem poročilu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2022 
23. Informacija o Poslovnem načrtu JEKO d.o.o. Jesenice za leto 2023 
24. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  ZZAAPPIISSNNIIKKAA  44..  RREEDDNNEE  SSEEJJEE  OOBBČČIINNSSKKEEGGAA  SSVVEETTAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  

1133..  44..  22002233  

 
Župan mag. Peter Bohinec je v razpravo dal besedilo zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine 
Jesenice, ki je bila 13. 4. 2023.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec predlagal 
 
115. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POTRDITEV BESEDILA 
ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE JESENICE, KI JE BILA 13. 4. 2023 
 
Potrdi se besedilo zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice, ki je bila 13. 4. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 22 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  TTOONNEETTAA  ČČUUFFAARRJJAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB11  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  

PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
116. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA TONETA ČUFARJA JESENICE – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Toneta Čufarja Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPRREEŽŽIIHHOOVVEEGGAA  VVOORRAANNCCAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB11  --  

SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
117. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Jesenice – UPB1. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 21 
 ZA – 21 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  KKOORROOŠŠKKAA  BBEELLAA  JJEESSEENNIICCEE  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
118. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA KOROŠKA BELA JESENICE - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Koroška Bela Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  OOSSNNOOVVNNAA  ŠŠOOLLAA  PPOOLLDDEETTAA  SSTTRRAAŽŽIIŠŠAARRJJAA  JJEESSEENNIICCEE  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  

PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
119. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA POLDETA STRAŽIŠARJA JESENICE - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Poldeta Stražišarja Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  66::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  »»VVRRTTEECC  JJEESSEENNIICCEE««  --  

UUPPBB22  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
120. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA »VRTEC JESENICE« - UPB2 - SKRAJŠANI 
POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Vrtec Jesenice« - 
UPB2.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  77::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBAAHH  OODDLLOOKKAA  OO  UUSSTTAANNOOVVIITTVVII  JJAAVVNNEEGGAA  VVZZGGOOJJNNOO  ––  

IIZZOOBBRRAAŽŽEEVVAALLNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  GGLLAASSBBEENNAA  ŠŠOOLLAA  JJEESSEENNIICCEE  ––  UUPPBB11  --  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Eva Mlakar - 
predsednica Statutarno pravne komisije in Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
121. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
GLASBENA ŠOLA JESENICE – UPB1 - SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Glasbena šola Jesenice – UPB1.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  88::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  IIZZVVAAJJAANNJJUU  GGOOSSPPOODDAARRSSKKEE  JJAAVVNNEE  SSLLUUŽŽBBEE  UUPPRRAAVVLLJJAANNJJAA  IINN  UURREEJJAANNJJAA  

MMEESSTTNNEE  TTRRŽŽNNIICCEE  ––  PPRRVVAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Eva Mlakar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Tina Repovž - predsednica Odbora za proračun in finance 
ter Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
V 2. odstavku 2. člena je navedeno, da lahko izvajalec za posamezne naloge, določene v tem Odloku, 
pooblasti druge pravne ali fizične osebe. Izvajalec ima praktično samo dve nalogi, in sicer izdajanje 
računov in čiščenje prostorov, zato nima nobenega smisla, da za te naloge pooblasti nekoga drugega, 
saj bo to pomenilo samo še višjo ceno. Predlaga, da se 2. člen dopolni, da lahko izvajalec za 
posamezne naloge pooblasti druge pravne ali fizične osebe samo s predhodnim soglasjem 
Občinskega sveta. 
V 3. člen naj se doda določilo, da pravne in fizične osebe, s sedežem v občini Jesenice, na tržnici lahko 
dvakrat letno izvajajo promocijske dejavnosti, ki pa ne vključujejo prodaje izdelkov ali storitev. 
Občina Jesenice naj o teh promocijskih aktivnostih javnost obvešča preko svojih komunikacijskih 
kanalov. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
V zvezi s predlogom za dopolnitev 2. člena meni, da je to sicer dodatna obremenitev Občinskega 
sveta, se bo pa pobuda med prvo in drugo obravnavo vsekakor preučila. 
Pri predlogu za izvajanje promocijskih dejavnosti dvakrat letno pa gre bolj kot ne za omejitev. Občina 
Jesenice ima namreč sprejet odlok o oglaševanju in plakatiranju, ki določa, da se na javnih površinah, 
kamor sodi tudi tržnica, na podlagi odločbe za uporabo javne površine, lahko izvaja tudi oglaševanje 
in plakatiranje. Morda je nekoliko nesmotrno, da se sedaj s tem odlokom predpiše, da se na tržnici 
lahko oglašuje samo dvakrat na leto. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
S predlagano določbo se bo pravnim in fizičnim osebam, s sedežem v občini Jesenice, dala možnost, 
da na tržnici promovirajo svojo dejavnost ali izdelke. Ni pa bistveno, kolikokrat se bodo te aktivnosti 
na tržnici izvajale. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Podpira predlog, da družbena sfera čim bolj promovira svojo dejavnost ter da se čim bolj vključi v 
aktivnosti v občini Jesenice. Ne vidi pa potrebe, da se te določbe vnesejo v obravnavani odlok, kajti 
vsa ta vsebina je že opredeljena v odloku o oglaševanju in plakatiranju ter v odloku o občinskih 
taksah. 
 
Vlado Mlinarec: 
Glede na izgube, ki jih JEKO predstavlja vsako leto, se bodo cene samo povečevale, če bo storitve 
dajal podizvajalcem. Predlaga, da se 2. člen Odloka črta in da se sploh ne dopušča možnosti, da JEKO 
lahko pooblasti za izvajanje del koga drugega. JEKO je komunalno podjetje in to je njegova dejavnost, 
zato ne more za npr. čiščenje tržnice pooblastiti nekoga drugega.  
JEKO je javno komunalno podjetje, ki je financirano s strani uporabnikov oz. iz občinskega proračuna. 
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Andrej Vastl: 
V 5. člen, ki govori o poslovnem času tržnice, naj se doda beseda »praviloma«, tako da se besedilo 
glasi, da je poslovni čas praviloma ob sobotah. Na ta način se po potrebi poslovni čas lahko tudi 
spremeni. 
 
Eva Mlakar: 
Predlaga, da se pristojnost za odločanje o podizvajalcih morda prenese na župana, saj bo sicer 
Občinski svet moral obravnavati vsako tako spremembo. 
 
Maja Križnar: 
Cene bo predlagal JEKO. Zanima jo, kaj se bo zgodilo v primeru, če bo JEKO predlagal višje cene, kot 
veljajo sedaj, in Občinski svet teh cen ne bo potrdil. Sprašuje, ali bo ta razlika v ceni potem pokrita iz 
občinskega proračuna. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Cene oddajanja prodajnih površin se trenutno gibljejo med 5 in 8 EUR, odvisno od dolžine pulta in 
števila miz. Te cene so bile zadnjič spremenjene leta 2017, tako da se lahko zgodi, da bo JEKO 
predlagal nekoliko višje cene. Cenik bo potrjeval Občinski svet, ne pričakuje pa, da bodo nove cene 
bistveno odstopale od trenutno veljavnih. 
 
Ferida Klinar: 
Da ne bi prišlo do kakšnih dvomov, je morda najbolj smiselno, da se drugi odstavek 2. člena Odloka 
črta. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
Odkar je tržnica odprta, je sam skoraj vsako soboto prisoten na tej lokaciji. Poznana sta mu tako 
vsebina ponudbe, kot tudi prodajalci. Če se bodo pogoji zaostrovali, se boji, da v prihodnje na tržnici 
ne bo več niti teh prodajalcev, ki sedaj še prihajajo na Jesenice. Bi ga pa veselilo, če bi na tržnici v 
prihodnje srečeval več svetnic in svetnikov. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
122. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ODLOKA O 
IZVAJANJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE UPRAVLJANJA IN UREJANJA MESTNE TRŽNICE – PRVA 
OBRAVNAVA 
 
Sprejme se predlog Odloka o izvajanju gospodarske javne službe upravljanja in urejanja mestne 
tržnice - PRVA OBRAVNAVA, s predlogi iz razprave. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 21 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  99::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRRAAVVIILLNNIIKKAA  OO  OORRGGAANNIIZZAACCIIJJII  BBRREEZZPPLLAAČČNNEEGGAA  PPRREEVVOOZZAA  IINN  PPOOVVRRAAČČIILLUU  PPRREEVVOOZZNNIIHH  

SSTTRROOŠŠKKOOVV  ZZAA  RRAANNLLJJIIVVEE  SSKKUUPPIINNEE  OOTTRROOKK  IINN  MMLLAADDOOSSTTNNIIKKOOVV  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Eva Mlakar – 
predsednica Statutarno pravne komisije, Tina Repovž - predsednica Odbora za proračun in finance in 
Vladimir Petković – namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
123. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG PRAVILNIKA 
O ORGANIZACIJI BREZPLAČNEGA PREVOZA IN POVRAČILU PREVOZNIH STROŠKOV ZA RANLJIVE 
SKUPINE OTROK IN MLADOSTNIKOV V OBČINI JESENICE 
 
Sprejme se predlog Pravilnika o organizaciji brezplačnega prevoza in povračilu prevoznih stroškov za 
ranljive skupine otrok in mladostnikov v občini Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 24 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

* * * 
 
Župan mag. Peter Bohinec je ob 18.05 prekinil 5. redno sejo Občinskega sveta Občine Jesenice. 
 

* * * 
 
Župan mag. Peter Bohinec je s 5. redno sejo nadaljeval ob 18.18 
 
 

TTOOČČKKAA  1100..11::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  RRAAZZRREEŠŠIITTEEVV  DDIIRREEKKTTOORRJJAA  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  JJEESSEENNIICCEE  IINN  PPRREEDDLLOOGG  

ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  VV..  DD..  DDIIRREEKKTTOORRJJAA  JJAAVVNNEEGGAA  ZZAAVVOODDAA  ZZAAVVOODD  ZZAA  ŠŠPPOORRTT  JJEESSEENNIICCEE  

 
Uvodno obrazložitev je podal Aljoša Ravnikar. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Džeki (Dževad) Halilov 
– predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Vlado Mlinarec: 
Glasoval bo za predlagano razrešitev. V prejšnjem mandatu je bilo namreč rečeno, da bo direktor 
Zavoda za šport poskrbel, da se bo bazen saniral do te mere, da bo le-ta v funkciji še nekaj let. Nekaj 
mesecev kasneje se je bazen zaprl. Direktor je predstavljal cene obnove bazena v milijonskih zneskih, 
pa se je sedaj izkazalo, da je to daleč od resnice. Ne more podpreti predloga, da direktor razlaga, da 
ni imel sredstev za obnovo bazena. Na seji Občinskega sveta v prejšnjem mandatu je bil sprejet sklep, 
s katerim se je 100.000 EUR, ki se niso porabila za vodo, namenilo ravno za pripravo projektov za 
obnovo kopališča Ukova. Nikoli se namreč ni govorilo o kakšni drugi lokaciji, temveč samo o projektu 
za Ukovo, čeprav je sam prišel do dokumentacije, ki jo je direktor pripravljal za kopališče na Hrušici. 
ZRMK je po videnih izsledkih dal odločbo, da se bazen zapre. Kot dober direktor, bi moral izpeljati 
postopke, ali je temu res tako, ali ne. Narediti bi moral preiskave, tako kot jih je naredil sedanji 
župan, kateremu je ZRMK dal dovoljenje, da se bazen lahko obnavlja. 
Zanj to ni dober direktor, saj je ves čas samo iskal razloge, zakaj nekaj ne bo naredil. Strokovnjaka s 
področja gradbeništva je celo obtožil, da prihaja vinjen na sestanke. 
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Direktor javnega zavoda za šport tudi ne more biti nekdo, ki zaradi neprenašanja kritike toži svoje 
občane. Vesel je, da danes lahko glasuje za predlog, da se direktorja razreši. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Strinja se z razpravo gospoda Mlinarca. Enako mišljenje imajo tudi v Gibanju Svoboda, zato bodo 
vsekakor podprli predlagani sklep. Glede na to, da je direktor očitno kar veliko časa namenil obširni 
pripravi gradiva, bi lahko samo polovico tega časa namenil izvajanju v pogodbi navedenim delom. Kot 
dober gospodar ni opravil svojega dela, ter določeno infrastrukturo pustil, da se zanemari. Športni 
objekti so zanemarjeni ter izpostavljeni vsem vremenskim in ostalim nevšečnostim. Meni, da direktor 
svojega dela ni opravil. Če bi se imel namen obdržati kot direktor, bi opravil svoje delo. Tudi sam je 
vesel, da se danes glasuje o zaključku negospodarnega dela. 
 
Tomaž Tom Mencinger: 
25. 8. 2021 je gospod Metod Ivančič naredil energetski pregled bazena. Statično poročilo o bazenu pa 
je bilo narejeno 9. 6. 2022, kar pomeni, da se skoraj eno leto ni izvajalo nobenih aktivnosti. ZRMK je 
točno navedel in nakazal smernice za sanacijo konstrukcije, odstranitev servisnega hodnika, dostop 
do zunanje konstrukcije, elektro instalacije, injektiranje ter dobetoniranje bazena. 
23. 6. 2022 je bila seja Občinskega sveta, na kateri je bila dana informacija o zaprtju bazena. 
Naknadno je 27. 6. 2023 še gradbena inšpekcija zaprla bazen. V vmesnem času je bil odstranjen tudi 
števec za porabe vode na bazenu. To je bila zelo pomembna informacija, kajti kljub temu, da je bil 
števec zaprt oz. odstranjen, so se okoliški prebivalci še vedno pritoževali, da imajo vodo v kleteh. To 
pomeni, da gre za neko podtalno vodo in ne vodo iz bazena. 
23. 7. 2018 je Občina prevzela dve tretjini objekta RTP Ukova od Elektro Gorenjske. Sprejeta je bila 
namreč odločitev, da se gre v neko fazno obnov te lokacije. V tem delu kasneje ni bilo narejeno nič. 
Potrebno je sanirati bazensko skledo, zagotoviti, da se bazenska voda vrača nazaj v bazen ter 
izkoristiti toplotno energijo za dogrevanje bazenske vode. Poleg tega je potrebno zagotoviti bazensko 
folijo, ki v nočnem času pokriva bazen, da se voda ne ohlaja. 
Dejstva so, da se eno leto ni naredilo nič, potem pa je bila zelo na hitro sprejeta odločitev, da se 
bazen zapre. Nikoli pa niso bile nakazane rešitve, kako bi to situacijo lahko reševali. 
 
Vladimir Petković: 
Svetniška skupina Socialnih demokratov je bila na svoji seji dne 23. 5. 203 enotna, da se podpre 
predlagani sklep o razrešitvi direktorja. 
 
Vlado Mlinarec: 
Da se ne bo o vzrokih za razrešitev omenjalo samo bazen. Eden od teh vzrok je tudi postavitev 
drsališča na Trgu Toneta Čufarja brez dovoljenja. Trg Toneta Čufarja je zaščiteno območje, pa je 
direktor samovoljno postavil to drsališče, ali pa morda celo z odobritvijo takratnega župana. 
Občinski svet je finančna sredstva za ureditev ferate Dobršnik potrjeval šele potem, ko jih je direktor 
že porabil. Sredstva v višini okoli 20.000 EUR bi moral Občinski svet najprej odobriti, ne pa da je bil 
dan predlog za odobritev, ko so bila sredstva že porabljena. To kaže na nedoslednost in na 
nespoštovanje zakona pri izvedbi teh projektov. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Občinski svet je nekaj ur pred sejo Občinskega sveta dobil dopis gospoda Gorinjaca, v katerem 
omenja, da postopek ni legalen oz. ni v skladu z zakonom. Zanima ga, ali je postopek legalen oz. 
zakonsko pravilen, ter kolikšen strošek za občinski proračun lahko predstavlja morebitna tožba proti 
Občini Jesenice. 
 
Aljoša Ravnikar: 
Mag. Almin Gorinjac praktično v vseh svojih dopisih zatrjuje, da so bile storjene napake v postopku, 
zato ga tudi trditve v zadnjem dopisu, v ničemer ne presenečajo. Ali bo prišlo do sodnega spora, je 
odvisno od gospoda Gorinjaca, težko pa je sedaj napovedovati, koliko časa bo morebiten spor trajal, 
kako kompleksen bo in kolikšni bodo stroški. 
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Očitek, da naj bi bilo svetnikom predloženo dodatno gradivo je bol teoretičen, saj gre za gradivo, na 
katerega se je on skliceval v svojem odgovoru. Gre za program dela javnega zavoda, katerega direktor 
je, kar pomeni, da  ne gre za gradivo, ki bi mu bilo neznano. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Gospod Gorinjac je bil imenovan za direktorja v mesecu juniju 2017, ko je bil župan še gospod 
Mencinger. Presenečajo ga razprave svetnikov, ki so bili svetniki že v prejšnjem mandatu, saj bi že 
takrat lahko sprožili postopek za razrešitev direktorja. 
Ko je bil gospod Gorinjac imenovan za direktorja, je bila na oblasti koalicija SD in SMC. Takrat se je že 
sprožil odpor, saj je svet zavoda grozil s protestnim odstopom. Še preden je direktor sploh začel z 
delom, se je torej proti njemu že sprožil odpor, ker ni bil iz prave politične opcije. 
Bazen je neustrezen že dolga leta. Prejšnji direktor Zavoda za šport, ki je bil na tej funkciji dolga leta, 
nikoli ni bil pozvan na ogovornost. Bazen je bil že takrat zastarel, pa nihče ni nadzoroval aktivnosti 
direktorja zavoda, ker je bil le-ta iz prave politične opcije. 
Že v času predvolilne kampanje so bile govorice, tudi s strani nekaterih svetnikov, da bo gospod 
Gorinjac prvi, ki bo razrešen. To se sedaj tudi dogaja. 
Ne dvomi v to, da sklep ne bo potrjen, žalosti pa ga, da je politična kultura še vedno taka, da je 
pomembno zgolj to, kateri politični opciji nekdo pripada. Na ta način se občina ne more razvijati, zato 
ni čudno, da sosednje občine Jesenice močno prehitevajo v razvoju.  
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Ne glede na politično pripadnost, vsaj svetnike Gibanja Svoboda, zanimajo samo realna dejstva. Ali je 
torej gospod Gorinjac opravičil svoje delo kot direktor in kot dober gospodar? Direktor ima mandat 
od leta 2017 in njega osebno ni prepričal, da bi ta mandat obdržal. Način njegovega delovanja njega 
osebno in njihov stranko ni prepričal, zato podpirajo ta sklep. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Kot je že povedal, odločitev o razrešitvi je bila sprejeta že pred sejo Občinskega sveta. Žalosti ga, da 
gospod Gorinjac ni bil povabljen na sejo, saj se sedaj razpravlja o očitkih, on pa niti ni prisoten, da bi 
na te očitke lahko odgovoril. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Ne obsoja se gospoda Gorinjaca, ampak njegovo delovanje v funkciji direktorja Zavoda za šport. 
Njegov delo ni opravičilo njegove funkcije. Njegova prisotnost na seji Občinskega sveta ne bi v 
nobenem primeru opravičila njegovega nedelovanja, s katerim se ni izkazal kot dober gospodar 
javnega zavoda. 
 
Dr. Ahmed Pašić:   
Prav je, da se tudi direktorju da priložnost, da pojasni svoja stališča. 
Ko bo funkcijo direktorja prevzel nekdo drug, ga resno zanima, kako se bo ta športna infrastruktura, 
ki je zastarela že desetletja, razcvetela. Kaj bo npr. z nogometnim igriščem, ki je v istem stanju že vsaj 
od leta 1987? Potrebno bo torej spremljati delo novega direktorja, če se bodo vse te aktivnosti 
razvijale v smeri, kot se sedaj pričakuje. 
 
Vlado Mlinarec: 
Glede omenjenega nogometnega igrišča direktor šest let ni naredil nič, pa se sedaj zagovarja njegovo 
delo. Nihče ni bil dogovorjen, da se bo direktorja razrešilo, temveč je bil ta predlog posredovan zaradi 
njegovih odločitev, kdaj in zaradi kakšnih razlogov je zaprl bazen. 
Sam osebno je pri prvem mandatu podprl gospoda Gorinjaca, ker je bil mnenja, da bo dober direktor. 
Ko pa je bil enkrat imenovan za direktorja, pa so se začele dogajati druge stvari, tudi npr. to, da 
dvorana ni servisirana tako, kot bi morala biti, ker ne dela prezračevanje. Direktor je to vedel in 
menda je celo izjavil, da se ne bo ukvarjal z deli Zavoda za šport, ki ustvarjajo izgubo.  
Bazen bo ves čas deloval z izgubo, ker ni namenjen temu, da bo delal dobiček, ampak je namenjen 
ljudem. Če bi bil direktor dober gospodar, bi izvedel postopke, tako kot jih je izvedel sedanji župan, 
pa ni bilo narejenega nič. 



5. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 25. 5. 2023  13/44 

Eva Mlakar: 
Glede na vso posredovano dokumentacijo, se lahko predvideva, da bo gospod Gorinjac sprožil sodni 
spor. Zanima jo, v koliko primerih se taka razrešitev zaključi v prid občine, ter kakšne finančne 
posledice tak spor lahko pomeni za občinski proračun. 
 
Aljoša Ravnikar: 
Glede dobljenih sporov mu ni poznan nobena statistika. Sam v takih primerih še ni sodeloval, je pa 
sodeloval v podobnih primerih, in sicer celo na obeh straneh. Njegov rezultat v takih sporih je 100 %, 
več podatkov o konkretnih primerih pa žal ne sme posredovati. 
Stroške postopka je nemogoče oceniti, saj vsaj tri četrtine postopka ni mogoče vnaprej predvideti, 
ker bo odvisen od tožnika in od odziva tožene stranke. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Meni, da nima nobenega smisla, da se sedaj razpravlja o morebitnih stroških. Taka razprava je očitno 
usmerjena k temu, da v kolikor se pričakujejo visoki stroški, se bo obdržalo direktorja, ki ne ravna 
gospodarno na svoji funkciji. Meni, da bi glede na vrsto nepravilnosti, gospod Gorinjac moral celo 
sam častno odstopiti. 
 
Dr. Ahmed Pašić:   
Gre za popolnoma realno vprašanje, kajti občani imajo pravico vedeti, kaj se lahko zgodi in koliko 
denarja se bo namenilo iz občinskega proračuna. Gre namreč za njihov denar, zato je to informacija, 
ki si jo občani zaslužijo. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
124. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
RAZREŠITEV DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE IN PREDLOG ZA 
IMENOVANJE V. D. DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE 
 
Mag. Almina Gorinjaca se z iztekom dne 25. 5. 2023 razreši z mesta direktorja javnega zavoda Zavod 
za šport Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 16 
 PROTI - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
125. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
RAZREŠITEV DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE IN PREDLOG ZA 
IMENOVANJE V. D. DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA ŠPORT JESENICE 
 
Gaber Šorn, roj. 25. 2. 1982, stanujoč Breg 121, 4274 Žirovnica se imenuje za vršilca dolžnosti 
direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice (za osebo, ki jo Občinski svet Občine Jesenice 
izrecno pooblasti za opravljanje funkcije direktorja do nastopa mandata novega direktorja) za mandat 
od 26. 5. 2023 do nastopa mandata novega direktorja javnega zavoda Zavod za šport Jesenice, 
vendar najdlje do vključno 25. 5. 2024. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 16 
 PROTI - 2 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  1100..22::  

MMNNEENNJJEE  KK  IIMMEENNOOVVAANNJJUU  RRAAVVNNAATTEELLJJAA  OOSSNNOOVVNNEE  ŠŠOOLLEE  PPRREEŽŽIIHHOOVVEEGGAA  VVOORRAANNCCAA  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Džeki (Dževad) Halilov 
– predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
126. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: MNENJE K 
IMENOVANJU RAVNATELJA OSNOVNE ŠOLE PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE 
 
Občinski svet Občine Jesenice daje pozitivno mnenje k imenovanju Roberta Kerštajna za ravnatelja 
Osnovne šole Prežihovega Voranca Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 20 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100..33::  

MMNNEENNJJEE  KK  IIMMEENNOOVVAANNJJUU  RRAAVVNNAATTEELLJJIICCEE  GGLLAASSBBEENNEE  ŠŠOOLLEE  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Džeki (Dževad) Halilov 
– predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
127. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: MNENJE K 
IMENOVANJU RAVNATELJICE GLASBENE ŠOLE JESENICE 
 
Občinski svet Občine Jesenice daje pozitivno mnenje k imenovanju Martine Valant za ravnateljico 
Glasbene šole Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 22 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100..44::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  IIMMEENNOOVVAANNJJEE  KKAANNDDIIDDAATTKKEE  ZZAA  PPRREEDDSSTTAAVVNNIICCOO  UUPPOORRAABBNNIIKKOOVV  VV  SSVVEETTIIHH  JJAAVVNNIIHH  

ZZDDRRAAVVSSTTVVEENNIIHH  ZZAAVVOODDOOVV,,  KKAATTEERRIIHH  UUSSTTAANNOOVVIITTEELLJJ  JJEE  RREEPPUUBBLLIIKKAA  SSLLOOVVEENNIIJJAA  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Džeki (Dževad) Halilov 
– predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, ali je kandidatka posredovala kakršenkoli dokument, dokaz oz. izjavo, da se bo zavzemala 
za gradnjo nove regionalne bolnišnice oz. razširitev obstoječe bolnice na Jesenicah. Nova regionalna 
bolnišnica na Gorenjskem je aktualna tema že nekaj let, in vedno večji so pritiski, da naj bi se gradila v 
Radovljici ali v Kranju. Zanima ga, ali je kandidatka posredovala kakršnokoli izjavo, da bo podpirala 
Jesenice in ne druge lokacije. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Take izjave kandidatka ni posredovala. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
V tem primeru predlagane kandidatke ne bo podprl. Na prejšnjem kolegiju Občinskega sveta je 
namreč predstavnik politične stranke Resni.ca povedal, da podpira novo regionalno bolnišnico v 
Kranju, čeprav ne na račun Jesenic. 
Če je nekdo imenovan v Svet Splošne bolnišnice Jesenice, mora zagovarjati interese jeseniške 
bolnišnice. Potrebno je imeti pisen dokaz ali izjavo, kajti sicer se lahko kandidatka strinja s 
predsednikom stranke v Kranju. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Tudi druga kandidatka ni posredovala nobene take izjave. Meni, da ni potrebno nobenega potrdila, 
kajti kandidatka je Jeseničanka in je normalno, da se bo zavzemala za bolnico na Jesenicah. 
 
Vlado Mlinarec: 
Ne razume, zakaj naj bi kandidatka posredovala neko dokazilo. V tem primeru je potem potrebno od 
vseh kandidatov za imenovanje v svete javnih zavodov zahtevati dokazila, kako bo delali in za kaj se 
bodo zavzemali. 
Taka zahteva lahko pomeni, da se bo od nekoga zahtevalo, da odloča tako, kot mu bo naročeno, pa 
čeprav bo to lahko tudi v nasprotju z zakonom. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Taka zahteva se mu zdi nesmiselna, saj vsak posameznik odloča svobodno in se ima pravico v danem 
trenutku odločiti po svoji vesti. Ne more se nekoga kar zavezati, da bo ravnal po nekem dokumentu. 
To je tako, kot če bi od svetnikov že vnaprej zahtevali, kako morajo glasovati. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Če se bo nova regionalna bolnišnica gradila v Kranju ali Radovljici, bo svetnike spomnil na današnje 
izjave. Takrat se bo potem pokazalo, kje je bil absurd in koga se je izvolilo v določena svete. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
To, da se sedaj apelira na morebitne posledice glede bolnice, je absurdno in nedopustno. 
 
Zorica Dabižljević: 
Glede na to, da regionalna bolnišnica ostaja na Jesenicah, jo zanima, kakšne posledice naj bi imela 
zahtevana izjava. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Sam bo imel čistejšo vest, če bo vedel, da bo predlagana kandidatka v svetu bolnice zagovarjala 
lokalne interese. Če se bo regionalna bolnišnica gradila na drugi lokaciji, bo to za občino Jesenice zelo 
slabo. Že sedaj primanjkuje kadra, če pa bo zgrajena nova bolnišnica, pa bo še del zaposlenih iz 
Jesenic odšel tja, kar bo pomenilo še dodatne probleme. 
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Dr. Urška Ravnik Verbič: 
Sama je članica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Obe predlagani kandidatki sta 
se na seji predstavili članom Komisije in tudi obe sta povedali, da bosta zagovarjali obstoj bolnišnice 
na Jesenicah.  
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Glede na razpravo dr. Pašića bo predlagana kandidatka kriva, če se bo bolnišnica zgradila v Kranju ali 
v Radovljici. 
 
Vlado Mlinarec: 
Objavljen je bil javni poziv in vsak je lahko predlagal svojega kandidata. Neodvisna lista Za boljše 
Jesenice bi lahko predlagala svojega kandidata, ki bi lahko podpisal tako izjavo, kot se jo sedaj 
zahteva od predlagane kandidatke. Sedaj pa se vsiljuje nekaj, kar je v nasprotju s svobodnim 
odločanjem. 
 
Vladimir Petković: 
Vprašanje dr. Pašića je bilo na mestu, saj je pomembno, da bo nekdo, ki bo predlagan v svet bolnice 
kot predstavnik lokalne skupnosti, zastopal interese Občine Jesenice. Se pa strinja, da se od 
kandidatke ne more zahtevati pisne izjave, saj ni nobenih takih predpisov, ki bi to določali. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Obe kandidatki zagovarjata stališče, da mora bolnišnica ostati na Jesenicah. Nemogoče pa je, da bi 
bila pisna izjava kandidatke kakršnokoli zagotovilo, da bo bolnišnica res ostala na Jesenicah. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Popolnoma se strinja z razpravo gospoda Petkovića in ga veseli, da sta obe kandidatki ustno 
zagovarjali stališče, da mora bolnišnica ostati na Jesenicah. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
128. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
IMENOVANJE KANDIDATKE ZA PREDSTAVNICO UPORABNIKOV V SVETIH JAVNIH ZDRAVSTVENIH 
ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJ JE REPUBLIKA SLOVENIJA 
 
Občinski svet Občine Jesenice za kandidatko za predstavnico uporabnikov v svetu javnega 
zdravstvenega zavoda Splošna bolnišnica Jesenice predlaga Snežano Nuždić. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 21 
 PROTI – 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1100..55::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  RRAAZZRREEŠŠIITTEEVV  ČČLLAANNIICCEE  NNAADDZZOORRNNEEGGAA  OODDBBOORRAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  

 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročal Džeki (Dževad) Halilov 
– predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
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Dr. Ahmed Pašić: 
Glede na to, da bo Anita Drvoderić razrešena iz Nadzornega odbora, ga zanima, ali se načrtuje 
izvolitev novega člana Nadzornega odbora. 
 
Mojca Levstik: 
Članom Občinskega sveta bo po sprejetju sklepa o prenehanju funkcije članice Nadzornega odbora 
Aniti Drvoderić, posredovan poziv za predlaganje kandidatov za imenovanje novega člana. Člani 
Občinskega sveta so bili predhodno o tem postopku že obveščeni, saj bo predlagan kratek rok za 
posredovanje predlogov, z namenom, da se novega člana Nadzornega odbora imenuje že na junijski 
seji Občinskega sveta in s tem zagotovi čim bolj nemoteno delo Nadzornega odbora. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
129. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
RAZREŠITEV ČLANICE NADZORNEGA ODBORA OBČINE JESENICE 
 
Sprejme se ugotovitveni sklep, da na podlagi odstopne izjave Aniti Drvoderić predčasno preneha 
funkcija članice Nadzornega odbora Občine Jesenice. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1111::  

PPOOBBUUDDAA  ZZAA  PPRRIISSTTOOPP  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  ZZDDRRUUŽŽEENNJJEE  OOBBČČIINN  SSLLOOVVEENNIIJJEE  ––  ZZOOSS  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Eva Mlakar: 
Pozdravlja predlog za pristop Občine Jesenice v Združenje občin Slovenije, kljub temu pa meni, da je 
prav, da ima Občina ustanovljeno tudi svojo notranjo revizijsko službo. 
 
Vlado Mlinarec: 
Podpira predlog za pridružitev k temu združenju. V času epidemije so se dodeljevala sredstva, ki pa 
jih ZOS ni upravičeval in je tudi predlagal, da se ne dodeljujejo izvajalcem prevozov. Takrat mu je bil 
celo dan odgovor, da Občina Jesenice ni članica tega združenja in se ne more opirati na njihova 
mnenja. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
130. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POBUDA ZA PRISTOP 
OBČINE JESENICE V ZDRUŽENJE OBČIN SLOVENIJE – ZOS 
 
Občina Jesenice pristopa v Združenje občin Slovenije. Ob tem izjavlja, da bo spoštovala statut 
Združenja občin Slovenije ter druge njegove akte. 
 
Občino Jesenice bo v skupščini združenja zastopal župan mag. Peter Bohinec. 
 
Statut Združenja občin Slovenije je sestavni del tega sklepa. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1122::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  NNEEPPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ––  22..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV  NNAAČČRRTTAA  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  NNEEPPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  VV  LLAASSTT  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice so poročali Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance, Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne službe in Andrej Vastl – predsednik Odbora za okolje in prostor 
ter gospodarjenje z nepremičninami 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
131. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG NAČRTA 
RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM – 2. DOPOLNITEV NAČRTA PRIDOBIVANJA 
NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA V LAST OBČINE JESENICE ZA LETO 2023 
 
Sprejme se 2. dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za 
leto 2023, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1133::  

PPRREEDDLLOOGG  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  SS  PPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22002233  ––  NNAAČČRRTT  

PPRRIIDDOOBBIIVVAANNJJAA  PPRREEMMIIČČNNEEGGAA  PPRREEMMOOŽŽEENNJJAA  --  33..  DDOOPPOOLLNNIITTEEVV    

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, ali se bo po postavitvi LED zaslona na Trgu Toneta Čufarja potem popolnoma prenehalo z 
aktivnostmi za postavitev čezcestnega transparenta. LED zaslon naj bi bil postavljen nad Teater 
barom, kar pomeni, da bo s ceste viden samo z ene strani, pa še to dokaj omejeno, medtem, ko je 
čezcestni transparent viden iz obeh strani. 



5. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 25. 5. 2023  19/44 

Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Postavitev LED zaslona je nadgradnja pobude za postavitev čezcestnega transparenta, ki je bila 
podana že v letu 2014. V vmesnem času so se iskale rešitve za postavitev tega transparenta. Ena 
izmed predlaganih lokacij je bila, da se transparent postavi med Peugeotom in zidom, ki je v lasti 
Železarne Jesenice. Po preverjanju te lokacije je bilo povedano, da je ta zid v zelo slabem stanju in bi 
ga bilo potrebno sanirati, kar bi se verjetno izvedlo na stroške Občine Jesenice. 
Predhodni bi bilo potem potrebno pridobiti projektno dokumentacijo in postaviti nosilce za 
transparent. Ti stroški so bili ocenjeni na približno 30.000 EUR.  
Transparenti se postavljajo za vsako priložnost posebej, kar pomeni, da je za vsako prireditev 
potrebno izdelati nov transparent, kar je potem vsakokrat še dodaten strošek. Ravno tako pa so 
dodatni stroški še postavitev in odstranitev transparenta z avtodvigalom. Ena taka postavitev stane 
med 300 in 500 EUR, s tem da je potrebno vsakokrat plačati tudi še zaporo državne ceste. 
Prav je, da se v dobi digitalizacije izkoristi prednosti, ki jih ponuja sodobna tehnologija. LED zaslon bo 
res viden samo z ene strani, ampak tudi čezcestni transparent je viden samo v smeri vožnje.  
Trg Toneta Čufarja je ena izmed najbolj izpostavljenih točk, ljudje se tam zbirajo, zato bo ta zaslon 
lahko namenjen tudi prikazom kakšnih dogodkov, tekem, filmov, ipd. Ko pa Občina ne bo objavljala 
svojih obvestil, pa se bo ta zaslon lahko tudi oddajal za komercialne namene oz. za najem oglasnega 
prostora. 
 
Irma Jagurdžija Ličina: 
LCD zaslon na Trgu Toneta Čufarja bo slabo viden. Ravno zaradi te slabe vidljivosti se bo za zaslon tudi 
težko tržil, saj vsak zasebnik želi s svojo reklamo doseči čim večji krog ljudi.  
S postavitvijo LCD zaslona se bo povzročalo dodatno svetlobno onesnaževanje, ki ima močan 
negativen učinek na zdravje vseh ljudi, moti promet in škodljivo vpliva tudi na živali.  
Čezcestni transparent bi zajel večjo ciljno publiko, kajti po državni cesti se vsak dan prepelje čez 
100.000 ljudi, na Trgu Toneta Čufarja pa predvsem med tednom obiskovalcev ni ravno veliko. 
Zanima jo, kakšne so možnosti, da se čezcestni transparent postavi na dva drogova, saj se potem 
Občina izogne sanaciji zidu.  
31.000 EUR ni malo sredstev, se pa boji, da bo to zopet eden izmed neuspelih projektov, ki se ga ne 
bo uporabljalo. Pri predvajanju tekem ali filmov, bi morali zagotoviti še ozvočenje, kar potem pomeni 
še dodatne stroške. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Samo stroški za postavitev ogrodja za čezcestni transparent so ocenjeni na 31.000 EUR, potem pa so 
dodatni stroški še za vsako namestitev in odstranitev transparenta. Pri digitalnem prikazovalniku pa 
se vsebina lahko menja brez dodatnih izvajalcev in brez dodatnih stroškov. 
Upravljalec državne ceste je DARS, ki vedno zahteva tudi vsa upravna dovoljenja, zato postavitev 
dveh drogov brez gradbenega dovoljenja ni možna. 
Glede svetlobnega onesnaževanje je dober primer zaslon pri Avto Noti, kjer se zaslon prižge samo 
takrat, ko se približuje vozilo, sicer pa je ta zaslon ugasnjen. 
LED zaslon bo postavljen v velikosti 3 x 5 metrov, kar je v rangu jumbo plakata, tako da je vidljivost 
zagotovo zagotovljena. 
 
Vlado Mlinarec: 
Njemu osebno so transparenti všeč in bi želel, da jih je čim več. Vendar pa bi samo za primer 
Jeseniškega poletja, ko se vsak teden odvija več dogodkov, transparent morali menjati vsake dva dni, 
da bi lahko zajeli vse dogodke, ki se bodo odvijali. Preko LCD zaslona pa se bo lahko na enem mestu 
prikazovalo vse dogodke. Predlaga, da se čezcestne transparente postavi po stranskih ulicah, ki so v 
občinski lasti ali na način, kot je objavljen na gasilskem domu za 150 letnico PGD Jesenice. 
 
Andrej Vastl: 
Postavitev LED zaslona se mu zdi smiselna, saj je sam velik podpornik digitalizacije. Zanima ga, ali se 
bodo te aktivnosti potem nadaljevale, da se bo za turistične namene postavilo več LCD zaslonov. 
Marsikatere občine namreč svojo zgodovino predstavljajo na tak interaktiven način. 
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Če se transparenti dajejo tiskati, so stroški veliki. Poleg tega pa so se vse te vsebine več ali manj 
premaknile na socialna omrežja, ker zelo malo ljudi opazi čezcestne transparente. 
Predlaga, da se namesto postavitve treh čezcestnih transparentov, na DARS raje posreduje pobuda, 
da se postavi sistem, kot je na avtocestah. Na ta način bi lahko tudi čez državno cesto namestili LCD 
zaslon, preko katerega bi potem potekalo obveščanje. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Eden izmed projektov, ki se nameravajo prijaviti v LAS BOJA, je tudi digitalizacija interpretacij 
turističnih in informativnih vsebin. 
 
Brane (Bransilav) Zajović: 
Pohvalil bi vse te aktivnosti, ki so usmerjene k temu, da se na Jesenicah končno nekaj dogaja. Vse te 
aktivnosti spodbujajo ljudi, da se iz socialnih omrežij premaknejo na dogodke, ki se odvijajo po 
mestu. Tudi otroci se z veseljem udeležujejo teh dogodkov, kar je že zaznati. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
132. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG NAČRTA 
RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2023 – NAČRT PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA 
PREMOŽENJA - 3. DOPOLNITEV  
 
Sprejme se Načrt ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2023, ki vsebuje Načrt pridobivanja 
premičnega premoženja za leto 2023 – TRETJA DOPOLNITEV. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 19 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1144::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  UUVVRRSSTTIITTEEVV  NNOOVVEEGGAA  PPRROOJJEEKKTTAA  VV  NNAAČČRRTT  RRAAZZVVOOJJNNIIHH  PPRROOGGRRAAMMOOVV  ZZAA  OOBBDDOOBBJJEE  22002233  

––  22002266  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Vera Djurić Drozdek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Vlado Mlinarec: 
Dejavnost občinske uprave se v letu 2024 povečuje za 523.000 EUR lastnih proračunskih sredstev. 
Zanima ga, ali se načrtuje kakšna obnova oz. za kaj bodo namenjena ta sredstva. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Povečanje je v enem delu tudi na račun uskladitve plač, točna pojasnila pa se bodo posredovala 
pisno. 
 
Vlado Mlinarec: 
Za ureditev vodnega omrežja Peričnik je v letošnjem letu namenjenih 150.000 EUR. V letih 2024 in 
2025 pa je potem rezervirano vsako leto 2 mio evrov. Lastnih sredstev je samo 50.000 EUR, sicer pa 
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gre v tem primeru za evropska sredstva. Zanima ga, ali so ta sredstva načrtovana za izgradnjo 
vodohrana. 
Namen vodohrana je, da nadomesti vodo, ko pride do pomanjkanja zaradi suše. Vodohran ni 
namenjen temu, da se bo nadomeščala voda, ki bo kalna, ker bo v tem primeru potrebno vodo 
klorirati. Če se že klorira vodo, je bolje, da se klorira tekočo vodo, kot pa vodo, ki je stala v 
vodohranu. 
 
Župan mag. Peter Bohinec: 
Vodohran je potreben v primeru kaljenja vodnega vira, ko se vodni vir zapre, da ne pride do kaljenja v 
sistemu. Vodohran omogoča 150 urno avtonomno napajanje oz. delovanje vodovodnega sistema. To 
je časovno dvakrat več, kot pa je bilo motenj zaradi kaljenja vode na Jesenicah. Voda do vodohrana 
se dezinfekcira z UV lučjo, ki se bo namestila v sam sistem in potem kloriranje ne bo več potrebno. 
Voda v vodohranu ne stoji, temveč je ves čas zagotovljen pretok vode. Prijava na evropska sredstva 
še ni bila podana, se pa pripravlja vsa ustrezna dokumentacija za prijavo. 
 
Maja Križnar: 
Na strani 6 je naveden projekt ureditve pokopališča v Planini pod Golico. Začetek financiranja tega 
projekta je bil v letu 2010. Do leta 2023 je bilo za ta projekt namenjenih 13.160 EUR. V letu 2023 
sredstev za ta namen ni predvidenih, so pa predvidena v naslednjih letih. 16 let se že vleče obnova 
pokopališča, ki se bo vsak čas podrlo. Predviden strošek obnove je 157.000 EUR. 
Prosi, da se ji posreduje investicijska dokumentacija za projekt ureditve pokopališča v Planini pod 
Golico. 
 
Župan mag. Peter Bohinec: 
S predlaganim sklepom se v Načrt razvojnih programov za obdobje 2023 - 2026 uvršča nov projekt 
»LCD prikazovalnik«. Vsi ostali projekti se sedaj v ničemer ne spreminjajo. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, koliko sredstev iz projekta ureditve Trga Toneta Čufarja, ki je bil izglasovan v okviru 
participativnega proračuna, se namenja za LCD prikazovalnik. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Sredstva se ne prenašajo na račun talnih iger. Talne igre se bodo izvedle, za LCD prikazovalnik pa se 
bo namenilo nekaj sredstev, ki so ostala v okviru druge urbane opreme. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
133. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
UVRSTITEV NOVEGA PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV ZA OBDOBJE 2023 – 2026 
 
V Načrt razvojnih programov za obdobje 2023 - 2026 se uvrsti nov projekt "LCD prikazovalnik", šifra 
NRP OB041-23-0001, v predlagani višini. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 20 
 PROTI - 1 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

TTOOČČKKAA  1155::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  RREEAALLIIZZAACCIIJJII  NNAAČČRRTTAA  RRAAVVNNAANNJJAA  SS  PPRREEMMIIČČNNIIMM  PPRREEMMOOŽŽEENNJJEEMM  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
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O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Že pred 10 leti je ugotavljal, da so Jesenice edino mesto, ki ob avtocesti nima postavljenih rjavih 
tabel. Te table so že narejene, postavljene pa bodo torej lahko, ko bo Ruardova graščina tudi uradno 
obnovljena oz. ko bo ta investicija zaključena. Zanima ga, ko bo zaključena obnova Ruardove 
graščine, ali je potem v načrtu tudi obnova cerkve na Stari Savi. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Obnova cerkve na Stari Savi je bila že vključena v Načrt razvojnih programov. Projekti so narejeni, 
pridobljeno pa je tudi že gradbeno dovoljenje. Izvedeno je bilo že odvodnjavanje, sicer pa je sanacija 
tega objekta, po oceni iz leta 2013, ocenjena na okoli 700.000 EUR. Ta ocena je v trenutnih razmerah 
verjetno vsaj za polovico prenizka. Je pa to edina cerkev, ki je v občinski lasti, je del kulturnega 
spomenika državnega pomena in jo bo vsekakor potrebno obnoviti. 
 
Vlado Mlinarec: 
Monitoring lesne gobe na Ruardovi graščini traja 5 let in v tem času se ne smejo izvajati nobene 
aktivnosti. Če bo šlo vse po načrtih, bo Ruardova graščina zaključena čez 10 let, zato ga zanima, zakaj 
so se te rjave table že kupile, saj bodo čez 10 let verjetno popolnoma neuporabne in bo potrebno 
kupiti nove. 
Pred približno tremi leti je bil sprejet sklep, da se na otroškem igrišču v Centru II postavi ograja. To še 
do danes ni realizirano. Očitno se bo čakalo, da bo prišlo do nesreče, potem pa se bo ograja lahko 
postavila. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Pobuda za postavitev rjavih tabel je bila dana v letu 2014 s strani dr. Pašića. V vmesnem času so 
potekali postopki za pridobitev statusa spomenika državnega pomena, ker je to ena izmed kategorij, 
ki je opredeljena v pravilniku in dovoljuje postavitev rjavih tabel. Postopek za razglasitev Stare Save 
za spomenik državnega pomena je trajal kar nekaj časa. 
Za postavitev rjavih tabel je bilo potrebno izdelati elaborat in pridobiti vsa soglasja, ki jih zahteva 
DARS kot upravljavec avtoceste. DARS je v letu 2019 izdal odločbo, da se table lahko postavijo, 
vendar pod pogojem, da bo območje Stare Save v funkciji. Če so table postavljene ob avtocesti, mora 
oglaševana zadeva biti vsem obiskovalcem dostopna 365 dni v letu. Edina izjema so smučišča. 
 
Vlado Mlinarec: 
Če je DARS posredoval pogoj, da se table lahko postavijo šele, ko bo Ruardova graščina zaključena, ga 
zanima, zakaj so se te table že sedaj naročile. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Table so se kupile, ker nihče ni pričakoval, da bo obnova Ruardove graščine potekalo tako dolgo. 
 
Ferida Klinar: 
Strinja se z razpravo gospoda Mlinarca, da nima smisla nekaj kupovati vnaprej. 
Določene stvari, ki so bile omenjene, npr. ograje okoli otroških igrišč, so zelo pomembne zaradi 
varnosti otrok. Ne razume, zakaj je tako težko postaviti ograjo okoli enega igrišča, saj to ne zahteva 
velikih finančnih sredstev. Rečeno je bilo, da bo to narejena v okviru participativnega proračuna oz. 
da gre za prenos iz lanskega v letošnje leto. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
V okviru participativnega proračuna so sredstva zagotovljena za otroška igrišča Biba, Pika in Tim in 
okoli teh igrišč bodo ograje v letošnjem letu tudi postavljene. 
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Vlado Mlinarec: 
V prejšnjem mandatu je bil na seji Občinskega sveta sprejet sklep, da se ograja v višini 2,5 m postavi 
tudi na igrišču v Centru II. Ta ograja bi se morala postaviti že pred tremi leti, kar pomeni, da ni bil 
izvršen sklep Občinskega sveta. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
134. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POROČILO O 
REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2022 
 
Sprejme se Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s premičnim premoženjem za leto 2022, ki vključuje 
Načrt razpolaganja s premičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2022 in Načrt 
pridobivanja premičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 24 
 ZA – 23 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1166::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  UUVVEELLJJAAVVIITTEEVV  SSPPRREEMMEEMMBBEE  CCEENNEE  OOBBDDEELLAAVVEE  DDOOLLOOČČEENNIIHH  VVRRSSTT  KKOOMMUUNNAALLNNIIHH  

OODDPPAADDKKOOVV  

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Petek. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Tina Repovž: 
Občinski svet je na prejšnji seji potrdil povišanje cen za obdelavo odpadkov v višini 7 %. Predlagano je 
bilo, da naj na podlagi revidiranega letnega poročila za leto 2022 vodstvo družbe Ekogor pristopi k 
pripravi novega elaborata o oblikovanju cene. Kljub sprejetju tega sklepa na seji Občinskega sveta, je 
Ekogor predložil nespremenjen elaborat. Pričakovali so, da bo koncesionar predložil nov elaborat z 
upoštevanjem spremenjenih pogojev poslovanja. 
Iz poslovnega poročila, katerega je Občinski svet obravnaval na prejšnji seji, je razvidno, da ima 
družba Ekogor d.o.o. na strani obveznosti do virov sredstev najete dolgoročne in kratkoročne kredite 
v višini skoraj 3,7 mio evrov. Na strani sredstev ima družba skoraj v enaki višini dana posojila. Ne zdi 
se jim korektno, da se občanom zaračunava stroške financiranja posojil, na drugi strani pa se ne 
prizna prihodkov od financiranja. Ti finančni odhodki bi se morali izvzeti iz izračuna. 
Pri drugem sklepu, ki ga je predlagal Odbora za proračun in finance, je prišlo do računske napake, 
zato predlaga, da se sklep ustrezno popravi, in sicer, da Občinski svet Občine Jesenice potrjuje ceno 
storitve javne službe obdelave mešanih komunalnih odpadkov za obdobje od 1. junija 2023 dalje v 
višini: 0,1694 EUR/kg, od tega cena javne infrastrukture 0,0010 EUR/kg in cena storitve javne službe 
0,1684 EUR/kg. Za ostale povzročitelje vključene v gospodarsko javno službo (drugi uporabniki, razen 
gospodinjstev), se cena javne infrastrukture ustrezno preračuna. Sklep velja od 1. junija 2023 dalje. 
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Vlado Mlinarec: 
Glede cen so vedno predstavljeni kakšni razlogi, ki ne držijo oz. za katere je Ekogor kriv sam. Navaja 
se, da podjetja zavračajo lahko frakcijo, ker je neustrezna, hkrati pa je navedeno, da se upošteva 
stroge zahteve evropske zakonodaje na področju ravnanja z odpadki in varovanja okolja po BAT 
tehnologiji. 
V ceni so všteti stroški, za katere je Ekogor kriv sam. Stroški skladiščenja, baliranja, odškodnin, 
inšpekcijskih kazni, itd. niso nastali zaradi Občine. Strinja se, da se potrdi cena iz drugega predloga 
sklepa, vendar samo zaradi stroškov goriv in zaradi inflacije. 
3 milijone evrov naj bi Ekogor investiral v Malo Mežaklo, čeprav je bil postavljen samo nadstrešek, 
pod katerim je sedaj skladiščena lahka frakcija. 
S strani gospoda Petka mu je ves čas očitano neko manipuliranje. Še vedno se navaja, da je 
inšpektorica z odločbo predpisala, da se lahka frakcija prevrednoti v mešane komunalne odpadke. V 
tej odločbi je točno navedeno, da bo Ekogor spremenil številko odpadka. Točno se ve, kakšen je bil 
dogovor z inšpektorico, kateri odpadki so bili odpeljani, kam in zakaj. Iz navedenih razlogov zahteva 
javno opravičilo, ker mu je bilo v prejšnjem mandatu večkrat očitano, da ne govori resnice. 
Do danes ni dobil prevzemnic, čeprav je bilo na prejšnji seji Občinskega sveta rečeno, da bodo ti 
dokumenti posredovani. Verjame, da teh dokumentov tudi ne bo dobil, ker jih sploh ni. Lahka 
frakcija, ki je bila zbalirana na Mali Mežakli, je na Mali Mežakli tudi ostala in to brez dodatne 
obdelave.  
 
Igor Petek: 
Informacije, ki jih je posredoval gospod Mlinarec ne držijo. Po zakonodaji prekvalifikacijo lahko naredi 
samo imetnik odpadkov. Z vsebino inšpekcijske odločbe je bil Občinski svet seznanjen, saj je bila ta 
odločba posredovana v vednost. 
Dogovorjeno je bilo, da se na današnjem sestanku delovne skupine pregledajo evidenčni listi. Ta 
dokumentacija je bila pripravljena in se lahko posreduje na vpogled. Po Zakonu o dostopu do 
informacij javnega značaja pa se lahko za te informacije zaprosi tudi inšpekcijo, da bodo podatki bolj 
verodostojni.  
Odpadki so bili odpeljani tako, kot je prikazano v poročilih. Ti stroški so bili večji kot 3 milijone evrov, 
kar je že povedal na prejšnji seji Občinskega sveta. 
Sledilo se je sklepu Občinskega sveta, zato se je v kalkulaciji v relativno kratkem času upoštevalo 
revidirano letno poročilo kot preteklo obdobje. Na podlagi takrat znanih dejstev se je izdelal elaborat 
s predračunom, ki je bil narejen v dobri veri, da se bo izpolnil. Bodo pa stroški na enoto relativno 
najbrž višji, kot pa so bili preračunani. 
Je pa lahka frakcija sedaj pospravljena, saj jo je iz Male Mežakle za odpeljat samo še nekaj 
tovornjakov.  
BET tehnologija pomeni najboljšo razpoložljivo tehnologijo, ki je opisana v dokumentih, ki jih 
sprejema sevilska komisija, ki je sestavljena iz mednarodno uveljavljenih strokovnjakov. Ti dokumenti 
so vključeni v nacionalne zakonodaje držav Evropske unije. Tehnologija, ki je na Mali Mežakli, je ena 
izmed tehnologij, ki je opisana v teh referenčnih dokumentih. 
 
Vlado Mlinarec: 
Glede tehnologije Ekogorja je pojasnila že v prejšnjem mandatu podal dr. Stražišar. 
Predlaga, da se posluša posnetek, iz katerega je razvidno, kako se je pospravila lahka frakcija. Na tem 
posnetku gospod Bučar pove, da je bilo na sestanku z inšpektorico posebej poudarjeno, da se v 
primeru Ekogorja rešuje okoljski problem, in da se pričakuje, da se to rešuje na lokaciji, ne da se bo 
lahka frakcija vozila po celi Sloveniji. Takrat bi se lahko odločili, da se to ne bo odlagalo na deponijo, 
vendar pa bi taka odločitev imela neke posledice. Inšpektorica je točno povedala, da jo ne zanima 
finančni vidik reševanja te problematike, temveč jo zanima okoljski vidik. 
Še vedno se trdi, da je bilo 10.00 ton odpadkov odpeljanih, čeprav so bili ti odpadki odloženi na 
deponijo. 
 
Igor Petek: 
Gospod Mlinarec s slabimi nameni zavaja javnost. Gospod Bučar je povedal samo to, kar je splošen 
princip. Govori se namreč v tem primeru o izločeni težki frakciji, ki je primerna edino za odlaganje. 
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Vlado Mlinarec: 
To torej pomeni, da se je v lanskem letu poleg 16.000 ton sprotno obdelanih odpadkov, obdelalo še 
10.000 ton dodatnih odpadkov, skupaj torej 26.000 ton. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Zanima ga, koliko odpadkov je bilo iz obdelane lahke frakcije odloženih na deponijo Mala Mežakla. 
 
Igor Petek: 
Ti podatki so razvidni iz poročil, ki se redno posredujejo članom delovne skupine. Velika večina teh 
odpadkov je bila odpeljana v energetsko izrabo, manjši del pa je bil odložen na deponijo. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Na prejšnji seji je bilo rečeno, da se teh odpadkov sploh ni tehtalo, v gradivu pa je napisano, da je bilo 
odpadkov 11.000 ton. Zanima ga, od kje ta podatek, če se odpadki niso tehtali. Verjetno bo kar 
držalo, kar je gospod Bučar povedal na sestanku, da so se vsi ti odpadki odložili na deponijo. 
 
Sonja Tušar: 
V razpravi se ves čas poudarja, da je Ekogor vse odpadke odložil na deponijo. Ekogor nima dostopa 
do deponije, zato predlaga, da za ta del dodatna pojasnila posreduje direktor javnega komunalnega 
podjetja JEKO, ki je tudi prisoten na seji Občinskega sveta. 
 
Uroš Bučar: 
Kar se je predvajalo na posnetku, je res rekel, vendar je bil posnetek precej vzet iz konteksta. Kot je 
pojasnil že gospod Petek, je šlo v tem primeru za težko frakcijo. Dovoz te frakcije na deponijo je 
vedno stehtan in tudi zabeležen v evidenčnih listih. Kar je bilo odloženo na deponijo, je bila izključno 
težka frakcija. 
 
Igor Petek: 
Tehtale so se vedno količine, ki so bile odložene na deponijo ali predane končnim prevzemnikom. Vse 
te količine so zabeležene v poročilih. V letu 2021 je bilo odpeljano iz skladišča po obdelavi lahke 
frakcije 5.112 ton, v letu 2022 pa 9.712 ton. Do meseca aprila 2023 pa je bilo izpraznjeno še 2.353 
ton. Te količine niso bile odložene na deponijo, ampak so bile oddane prevzemnikom. 
 
Andrej Vastl: 
Za vse dvige cen je na neki točki to zelo velik problem v nadaljnji fazi. Glede na to, da je na Jesenicah 
21.000 prebivalcev, zaposlenih pa je okoli 6.800 ljudi, se bo konstanten dvig cen poznal na višjih 
stroških za socialo. Tako za JEKO, kot tudi za Ekogor bi bilo smiselno, da optimizirajo stroške, s 
katerimi potem lahko zmanjšajo razliko pri plačevanju višjih cen goriva ipd. 
Za zagotovitev finančnih sredstev je na razpolago trenutno devet evropskih skladov in pet 
nacionalnih skladov na področju komunalnega sektorja. Trenutno je odprtih tudi pet razpisov, zato 
morajo podjetja pripraviti dobre projekte, ki bodo prepoznani za subvencioniranje. S tem se lahko 
zelo veliko pripomore k temu, da se občanov ne obremeni na neki dolgi rok. 
 
Igor Petek: 
Obstajajo mednarodne analize komunalnega gospodarstva, ki izkazujejo, da je slovensko komunalno 
gospodarstvo praviloma zelo pri vrhu. Do izvedbe zadnjih projektov, ki so bili sofinancirani iz 
evropskega kohezijskega sklada, se je dolgo časa kazalo, da je zelo podhranjeno vlaganje v 
komunalno infrastrukturo na področju oskrbe, odvajanja in čiščenja vode. Ta vlaganja so popravila 
situacijo glede infrastrukture, vendar pa so vplivala tudi na spremembo cen izvajanja storitev. 
Na področju odpadkov ima največji vpliv na ceno neizvedba državne gospodarske javne službe. Na 
tem področju je Slovenija najslabša, vendar lokalno okolje na to nima vpliva. 
Kalkulacija, ki je pripravljena za vnaprej, ne vsebuje nobenih starih bremen in je pripravljena na 
osnovi zadnjih znanih podatkov. Do 15. septembra mora Ekogor posredovati nov elaborat, v katerem 
se bo verjetno zopet odražalo povišanje cen. 
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Andrej Vastl: 
Občina Jesenice oz. občani bi morali imeti na koncu benefit, glede na to, da je deponija na Mali 
Mežakli. Iz tega vidika bi bilo smiselno razmišljati o razširitvi dejavnosti, npr. o recikliranju. V letu 
2020 je nastalo na območju Jesenic 13.428 ton komunalnih odpadkov, v letu 2021 12.276 ton, itd., 
zato bi na neki točki Jeseničani morali imeti manjše stroške, glede na to, da je na Mali Mežakli 
odlagališče odpadkov. 
 
Igor Petek: 
Največji benefit, ki ga lahko naredijo občani, je s pravilnim ločenim zbiranjem komunalnih odpadkov. 
S tem sicer Ekogor dobi še manj odpadkov, kar vpliva na to, da so cene višje. Tudi, če je storitev po 
kilogramu dražja, pa je končni znesek na položnici v tem primeru nižji, ker je zbranih manj odpadkov. 
Če bo obstajala možnost za uporabo novih tehnologij, bo Ekogor pri teh projektih zagotovo sodeloval. 
 
Andrej Vastl: 
Podjetje Ekogor mora pridobiti čim več strank, ki bodo dovažale odpadke, kajti s tem se bo ustvaril 
benefit za občane Jesenic. 
 
Vlado Mlinarec: 
Približno 13.400 ton odpadkov je bilo z inšpekcijsko odločbo določenih za prekvalifikacijo, od tega se 
je odložilo 10.400 ton odpadkov. Po podatkih iz leta 2021 naj bi bilo na Mali Mežakli okoli 21.000 ton 
odpadkov, kar pomeni, da se 10.000 ton odpadkov v tem izračunu kar izgubi. 
Na prejšnji seji je bilo rečeno, da Jeseničani ne morejo imeti drugačne cene. Dobil je odgovor 
Ministrstva za okolje in prostor, da ker država ni vzpostavila objektov za termično obdelavo 
odpadkov, tudi ne more regulirati cene, ki jo določajo izvajalci. To pomeni, da je cena na Jesenicah 
lahko nižja, in da se lahko tudi poviša cena pri drugih. 
 
Igor Petek: 
Prosi za posredovanje tega odgovora Ministrstva za okolje in prostor. 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, v kolikor Občinski svet ne potrdi predlagane cene, ali to lahko pomeni potencialno grožnjo 
za ponovno kopičenje lahke frakcije na Mali Mežakli in posledično širjenje smradu. 
 
Igor Petek: 
V podjetju Ekogor bodo naredili vse, da do take situacije ne pride ter da bodo vse zadeve zakonite. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, kdo na občinski upravi je preveril predlagano ceno oz. ali je kalkulacije te cene taka, da z 
njo soglaša tudi občinska uprava. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Elaborat je bil v skladu z računovodskimi izkazi, ki so bili del letnega poročila, preverjen na Oddelku za 
finance, plan in analize ter na Komunalni direkciji. V skladu z računovodskimi izkazi je cena izračunana 
tako, kot mora biti. 
 
Eva Mlakar: 
Odbor za proračun in finance predlaga drugačno višino cene, kot pa je predlagana z elaboratom. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek: 
Odbor za proračun in finance predlaga drugačno ceno, ker je bil mnenja, da strošek financiranja 
kredita ne bi smel biti strošek končnega uporabnika. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, zakaj ni taka kalkulacija, kot jo predlaga Odbor za proračun in finance, upoštevana že v 
elaboratu. 



5. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 25. 5. 2023  27/44 

Igor Petek: 
Uredba točno opredeljuje, kateri stroški se upoštevajo v kalkulaciji. Stroški financiranja so skladno z 
računovodskimi standardi tudi sestavni del stroškov. 
 
Eva Mlakar: 
Predlagana cena je torej izračunana skladno z Uredbo MEDO in potrjena tudi na občinski upravi. V 
kolikor se torej potrdi cena, ki jo je predlagal Odbor, jo zanima, kdo bo kril razliko. 
 
Igor Petek: 
Skladno z Uredbo MEDO in koncesijsko pogodbo, mora Ekogor v tem primeru zahtevati subvencijo za 
razliko v ceni. 
 
Eva Mlakar: 
Občinski svet mora torej danes potrditi ceno, ki jo je predlagal Odbor za proračun in finance, ter 
določiti subvencijo, ki jo plačala Občina Jesenice. Tako določa tudi 5. člen Uredbe MEDO. 
 
Džeki (Dževad)Halilov: 
Če vedno ni dobil odgovora na vprašanje, kako se ve, koliko lahke frakcije se je odložilo na deponijo 
Mala Mežakla, če se ta lahka frakcija ni tehtala. 
 
Igor Petek: 
Vse količine, ki so bile oddane prevzemnikom, so bile stehtane. Ni pa se ponovno tehtala tista 
količina, ki je bila skladiščena. Glavne količine, ki so bile oddane prevzemnikom so lahka frakcija – za 
energetsko izrabo, iz obdelave izločena težka frakcija mešanih komunalnih odpadkov (ki se je odložila 
na deponijo) in kovine, ki so bile oddane prevzemnikom kot pozitiven material, kar je bilo v kalkulaciji 
tudi upoštevano. 
 
Džeki (Dževad)Halilov: 
Izjava gospoda Bučarja pove, da se je v bistvu reševalo dve podjetji. Reševalo se je JEKO, ki je posloval 
negativno in je s tem veliko zaslužil, ter Ekogor zaradi okoljske nesnage in povzročanja smradu. 
 
Igor Petek: 
Ravnalo se je skladno z zakonodajo, kajti mešani komunalni odpadki se ne smejo odložiti nikjer 
drugje, kot na deponiji, ki je določena v okviru izvajanja gospodarske javne službe. To je pojasnil tudi 
gospod Bučar. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Danes je bila podana izjava, ki je zelo moteča, in sicer, da je edina prednost občine Jesenice, ki ima 
deponijo, v tem, da sami ločujejo odpadke in bodo potem »nagrajeni« s pozivom Ekogorja za 
povišanje cen. 
 
Igor Petek: 
V tem trenutku je kalkulacijski element 8 kg na prebivalca. Če se nove cene računajo z novim 
elementom, ki bi znašal npr. 5,5 kg ali 6 kg na prebivalca, je znesek na položnici bistveno manjši.  
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Ekogor ima v pogodbi definiran maksimalni donos. Vedno pa se izkaže, da je posledica slabšega 
položaja podjetja, potem pobuda za povišanje cen. 
 
Igor Petek: 
Cene komunalnih storitev so regulirane z uredbo, ki dopušča samo 5 % donos. Marsikateri podjetnik 
za 5 % donos sploh ne bi delal.  
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Džeki (Dževad)Halilov: 
Predračunska cena je že sedaj prenapihnjena. Če se bodo količine zmanjšale na 5 kg, bo cena 
zagotovo ista, saj bo temu potem prilagojen izračun. 
 
Zorica Dabižljević: 
Zanima jo, koliko je vpliv predlagane cene na položnico za štiričlansko družino. 
 
Igor Petek 
Cena je navedena v obrazložitvi. Po trenutno veljavni ceni je cena za štiričlansko družino 5,908 EUR. 
Predlagana cena po elaboratu za leto 2023 pa je skupaj z DDV-jem 6,472 EUR. Predlagan je torej dvig 
cene za štiričlansko družino za 0,564 EUR. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, ali bo predlagan tudi sklep za potrditev subvencije za razliko v ceni. 
 
Marko Markelj: 
Sredstev za subvencijo v proračunu ni zagotovljenih, kar pomeni, da je potrebno predhodno sprejeti 
rebalans proračuna in šele potem sklep o višini subvencije. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
135. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
UVELJAVITEV SPREMEMBE CENE OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV 
 
Občinski svet Občine Jesenice potrjuje ceno storitve javne službe obdelave mešanih komunalnih 
odpadkov za obdobje od 1. junija 2023 dalje v višini: 0,1847 EUR/kg, od tega: 
- cena javne infrastrukture 0,0010 EUR/kg, 
- cena storitve javne službe 0,1837 EUR/kg. 
 
Za ostale povzročitelje vključene v gospodarsko javno službo (drugi uporabniki, razen gospodinjstev) 
je: 
- cena javne infrastrukture 0,0005 EUR/l oz. EUR/m2  
- cena storitve javne službe 0,0873 EUR/l oz. EUR/m2. 
 
Sklep velja od 1. junija 2023 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 7 
 PROTI - 11 
 
Sklep ni bil sprejet. 
 
in 
 
136. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
UVELJAVITEV SPREMEMBE CENE OBDELAVE DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV 
 
Občinski svet Občine Jesenice potrjuje ceno storitve javne službe obdelave mešanih komunalnih 
odpadkov za obdobje od 1. junija 2023 dalje v višini: 0,1694 EUR/kg, od tega: 
- cena javne infrastrukture 0,0010 EUR/kg, 
- cena storitve javne službe 0,1684 EUR/kg. 
 
Za ostale povzročitelje vključene v gospodarsko javno službo (drugi uporabniki, razen gospodinjstev), 
se cena javne infrastrukture ustrezno preračuna. 
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Sklep velja od 1. junija 2023 dalje. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 14 
 PROTI - 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1177::  

PPRREEDDLLOOGG  ZZAA  SSPPRREEMMEEMMBBOO  CCEENN  GGOOSSPPOODDAARRSSKKIIHH  JJAAVVNNIIHH  SSLLUUŽŽBB  RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  OODDPPAADDNNOO  VVOODDOO,,  

RRAAVVNNAANNJJAA  ZZ  OODDPPAADDKKII  IINN  OOSSKKRRBBEE  SS  PPIITTNNOO  VVOODDOO  

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Tadej Križaj: 
Zanima ga, kakšni so dodatni stroški za Blejsko Dobravo glede kanalizacije oz. zakaj se ta cena 
povečuje, saj območje Blejske Dobrave ni priklopljeno na kanalizacijo. 
 
Uroš Bučar: 
Blejska Dobrava ima mešani komunalni sistem, saj je na tem območju tudi nekaj greznic, ki so ravno 
tako vključene v predlagano ceno. Cena je oblikovana enotno za celotno občino in ni razdeljena po 
posameznih območjih oz. po posameznih krajevnih skupnostih. 
 
Tadej Križaj: 
Zanima ga, kdaj se za območje Blejske Dobrave načrtuje priklop na čistilno napravo. 
 
Marko Markelj: 
Priklop je potrebno izvesti v šestih mesecih po pridobitvi uporabnega dovoljenja. Načrtuje se, da bi 
bilo to izvedeno še v letošnjem letu. 
 
Andrej Vastl: 
Zanima ga, ali imajo v podjetju JEKO natančno razdeljene delovne procese, katere izvajajo, saj se s 
tem lahko ogromno prihrani pri stroških. Vozila bi bilo smiselno opremiti s tehnologijo, ki bi lahko 
veliko pripomogla k zmanjšanju stroškov na način, da se ne bi opravljale dvojne poti. Smiselna pa bi 
bila tudi racionalizacija človeških virov, da se npr. dela ne izvajajo ob praznikih in nedeljah, če to ni 
nujno potrebno, saj so takrat stroški zaposlenih najvišji. 
 
Uroš Bučar: 
V letu 2021 je bila v podjetju narejena reorganizacija dela. Izveden je tudi projekt optimizacije 
transportnih poti. Glede zbiranja odpadkov se strinja, da bi se posode lahko opremile tudi s čipi, 
vendar pa je taka oprema precej draga, čeprav na dolgi rok verjetno prinese prihranke. 
Država nima sprejete strategije na področju ravnanja z odpadki, kar je posledično težava tudi za javna 
podjetja. Jeseniška občina res ni med najboljšimi glede ločevanja odpadkov, vendar pa razpolaga s 
poštenimi podatki. Nekatere občine se hvalijo z zelo visokim odstotkom ločeno zbranih frakcij, kar je 
v praksi praktično nemogoče doseči. Po drugi strani pa ta sistem ne funkcionira, kajti kljub temu, da 
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ljudje odpadke ločujejo, končnih prevzemnikov za te frakcije v Sloveniji ni. Velik problem se npr. 
pojavlja z odpadno embalažo, ker prevzemne sheme pogojujejo prevzem te embalaže s plačilom. 
 
Andrej Vastl: 
Na strani Evropske unije so sprejete direktive, katerim je zavezana tudi Slovenija. Veliko je tudi drugih 
pristopov, ki se lahko izvedejo, npr. uvedba mobilne aplikacije, e-poslovanje, ipd. Potrebno je namreč 
upoštevati trajnostni razvoj, h kateremu zavezujejo uredbe in direktive Evropske unije. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Strošek za porabo električne energije se je v dveh letih podvojil, in sicer iz približno 300.000 EUR na 
več kot 600.000 EUR. JEKO naj bi že imel plane v smeri samooskrbe s sončnimi elektrarnami, kar bi 
znatno znižalo stroške. Pojasnjeno je bilo, da se je cena megavatne ure zaradi razmer na trgu zvišala 
iz 49 EUR na 207 EUR. Zanima ga, ali je predvidena kakšna časovnica glede samooskrbe oz. postavitve 
sončnih elektrarn. 
 
Uroš Bučar: 
Gre za tri projekte. Tik pred realizacijo je projekt, ki je financiran s strani lastne amortizacije podjetja, 
gre pa za postavitev sončne elektrarne na objektu na Prešernovi cesti. Drug projekt je postavitev 
sončne elektrarne na čistilni napravi. Pripravljena pa je tudi idejna zasnova za projekt na zemljišču 
nasproti bencinske črpalke na Koroški Beli. To zemljišče je v lasti JEKA, ki pa bo za ta projekt 
potreboval soinvestitorja, saj gre za veliko večjo površino. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Veseli ga, da se zemljišče na Koroški Beli ni prodalo, saj bodo ta zemljišča v prihodnje z vidika 
samooskrbe zelo dragocena. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Rečeno je bilo, da se bo tudi območje Blejske Dobrave priključilo na čistilno napravo. Zanima ga, ali 
čistilna naprava deluje normalno, saj je večkrat slišati, da je le-ta preobremenjena. 
 
Uroš Bučar: 
Upoštevajoč vse parametre dvanajstih analiz Nacionalnega laboratorija, čistilna naprava deluje v 
okviru zakonske direktive. Zaradi mešanega komunalnega sistema, pa se ob velikih nalivih pojavi 
problem s preobremenjenostjo. Ta problematika se bo reševala z novim zadrževalnim bazenom 
meteornih vod in z izločanjem meteorne vode iz mešanega komunalnega sistema. 
Čistilna naprava je namenjena 33.000 populacijskim enotam, kar pomeni približno 33.000 
prebivalcem. Priključitev Blejske Dobrave zato ne bi smela predstavljati nobenih problemov, seveda 
ob predpostavki, da se naredi zadrževalni bazen in izloči meteorne vode. 
 
Eva Mlakar: 
Zanima jo, ali se pri kalkulaciji cen gospodarskih javnih služb upoštevajo cenovni poračuni. V kolikor 
se le-ti ne upoštevajo, jo zanima, kje točno je zakonska podlaga za takšno ravnanje. Uredba MEDO 
namreč določa, da mora biti cenovni poračun del kalkulacije. 
 
Uroš Bučar: 
Cenovni poračuni se ne upoštevajo. Večkrat je prišlo do primera, ko je bil konec leta izkazan dobiček, 
vendar pa sta potem s tem dobičkom razpolagala lastnika.  
Priporočila revizorja so bila, da je zakon pred uredbo, in tako je bilo tudi upoštevano. Dobiček ni del 
integralnega proračuna, ampak se nameni za investicije v infrastrukturo. 
 
Eva Mlakar: 
Meni, da si občani zaslužijo cenovni poračun, v kolikor so plačevali previsoko ceno. Občani namreč 
niso tisti, ki so skozi ceno dolžni plačati investicije, ampak je to dolžnost lastnika infrastrukture. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
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137. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
SPREMEMBO CEN GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA Z ODPADNO VODO, RAVNANJA Z 
ODPADKI IN OSKRBE S PITNO VODO 
 
Občinski svet Občine Jesenice potrjuje predlog spremembe cen obveznih gospodarskih javnih služb: 

a) odvajanja in čiščenja odpadnih vod ter storitve vezane na obstoječe greznice in male 

komunalne čistilne naprave: 

 
ODVAJANJE KOMUNALNE ODPADNE VODE: 

  cena 

1. odvajanje komunalne odpadne vode 0,2635 EUR/m3 

2. omrežnina odvajanje   

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 2,1495 

 20 ˂ DN ˂ 40 6,4485 

 40 ≤ DN ˂ 50 21,4950 

 50 ≤ DN ˂ 65 32,2425 

 65 ≤ DN ˂ 80 64,4850 

 80 ≤ DN ˂ 100 107,4750 

 100 ≤ DN ˂ 150 214,9500 

 150 ≤ DN 429,9000 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost.  
 
ČIŠČENJE KOMUNALNE ODPADNE VODE: 

  cena 

1. čiščenje komunalne odpadne vode 0,6036 EUR/m3. 

2. omrežnina čiščenje  

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 4,2583 

 20 ˂ DN ˂ 40 12,7749 

 40 ≤ DN ˂ 50 42,5830 

 50 ≤ DN ˂ 65 63,8745 

 65 ≤ DN ˂ 80 127,7490 

 80 ≤ DN ˂ 100 212,9150 

 100 ≤ DN ˂ 150 425,8300 

 150 ≤ DN 851,6600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
STORITVE VEZANE NA OBSTOJEČE GREZNICE IN MALE KOMUNALNE ČISTILNE NAPRAVE (MKČN) 

 storitev cena 

1. storitve, vezane na greznice in MKČN 1,0472 EUR/m3 

2. omrežnina čiščenje  

 Premer vodomera cena (EUR/mes.) 

 DN ≤20 4,2583 

 20 ˂ DN ˂ 40 12,7749 

 40 ≤ DN ˂ 50 42,5830 

 50 ≤ DN ˂ 65 63,8745 

 65 ≤ DN ˂ 80 127,7490 

 80 ≤ DN ˂ 100 212,9150 

 100 ≤ DN ˂ 150 425,8300 

 150 ≤ DN 851,6600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
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b) zbiranje komunalnih odpadkov: 

 
CENA ZA ZBIRANJE MEŠANIH KOMUNALNIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0068 EUR/kg 

2. Storitev 0,1496 EUR/kg 

3. Odvoz kosovnega odpadka, ki presega prostornino 4 m3 10,9000 EUR/ m3 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 

CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE 
POVZROČITELJE VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura- zbiranje komunalnih odpadkov 0,0027 l/mes, m2/mes 

2. Storitev- zbiranje komunalnih odpadkov 0,0679 l/mes, m2/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter/mesec ali m2/mesec ravnanja s komunalnimi 
odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale povzročitelje 
so oblikovane za 14 dnevni odvoz in se obračunavajo na osnovi velikosti posod za zbiranje odpadkov.  
 

CENA ZA ZBIRANJE BIORAZGRADLJIVIH KUHINJSKIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 

  cena 

1. Storitev  
0,3325 EUR/kg 

0,2556 EUR/l 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter ravnanja z biorazgradljivimi kuhinjskimi odpadki 
iz gospodinjstva pomnoži s prostornino posode. Cena velja za zaboj na mesec.  
 

c) odlaganje komunalnih odpadkov: 

CENA ODLAGANJA KOMUNALNIH ODPADKOV 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0298 EUR/kg 

2. Storitev 0,0717 EUR/kg 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 

CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE 
POVZROČITELJE VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura- odlaganje komunalnih odpadkov 0,0082 l/mes, m2/mes 

2. Storitev- odlaganje komunalnih odpadkov 0,0144 l/mes, m2/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
V primeru, ostalih velikosti zabojnika se cena za liter/mesec ali m2/mesec ravnanja s komunalnimi 
odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale povzročitelje 
so oblikovane za 14 dnevni odvoz in se obračunavajo na osnovi velikosti posod za zbiranje odpadkov.  
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d) oskrba s pitno vodo: 

  cena 

1. Vodarina 0,5845 EUR/m3 

2. Omrežnina oskrbe s pitno vodo  

 Premer vodomera cena (EUR/mes) 

 DN ≤20 3,5758 

 20 ˂ DN ˂ 40 10,7274 

 40 ≤ DN ˂ 50 35,7580 

 50 ≤ DN ˂ 65 53,6370 

 65 ≤ DN ˂ 80 107,2740 

 80 ≤ DN ˂ 100 178,7900 

 100 ≤ DN ˂ 150 357,5800 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 19 
 PROTI - 2 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
138. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG ZA 
SPREMEMBO CEN GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB RAVNANJA Z ODPADNO VOD, RAVNANJA Z 
ODPADKI IN OSKRBE S PITNO VODO 
 
Sprejete cene pričnejo veljati s 1. 6. 2023 za: 
- odvajanja in čiščenja odpadnih vod ter storitve vezane na obstoječe greznice in male komunalne 

čistilne naprave, 
- odlaganje komunalnih odpadkov, 
- oskrba s pitno vodo. 
 
Sprejete cene pričnejo veljati s 1. 1. 2024 za: 
- zbiranje komunalnih odpadkov. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 20 
 PROTI - 2 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1188::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  PPOOSSLLOOVVAANNJJUU  IINN  IIZZVVAAJJAANNJJUU  GGOOSSPPOODDAARRSSKKEE  JJAAVVNNEE  SSLLUUŽŽBBEE  OOSSKKRRBBEE  SS  TTOOPPLLOOTTOO  NNAA  

OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Robert Pajk. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Vlado Mlinarec: 
V poročilu so samo omenjena investicijska vlaganja s strani koncedenta. Koncesionar s temi 
investicijskimi vlaganji nima nobenih stroškov. 
Kolikor mu je znano, so vsi večji defekti strošek Občine Jesenice. Tudi glede tega torej koncesionar 
nima nekih večjih stroškov. 
Kot je že večkrat poudaril, ne more porabo energentov predstavljati nekdo, s katerim Občina Jesenice 
sploh nima podpisane koncesijske pogodbe. Občina ima koncesijo z distributerjem, proizvajalec pa je 
popolnoma drugo podjetje. ENOS OTE je samo vmesni člen med proizvajalcem in porabnikom, ter kot 
tak samo velik strošek za občane. 
 
Robert Pajk: 
Kot je bilo že povedano, je cena distribucije za megavatno uro toplote regulirana s strani Agencije za 
energijo, kar pomeni, da distributer na podlagi upravičenih stroškov definira ceno po metodologiji. 
Enako velja tudi za proizvajalca toplote. 
Investicijska vlaganja in vzdrževanja v javno korist se izvajajo na podlagi koncesijske pogodbe, in sicer 
v višini plačane najemnine, ki znaša okoli 300.000 EUR letno. Redno vzdrževanje pa je urejeno s 
protokolom iz leta 2016, izvaja pa ga distributer sam, za svoje ime in za svoj račun. Manjši defekti do 
vrednosti 2.000 EUR gredo v breme distributerja, ravno tako kot tudi vsi stroški, ki so povezani z 
investicijskim vzdrževanjem. 
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
ENOS OTE že dve leti zapored prikazuje negativni rezultat poslovanja. Zanima ga, kakšen je skupni 
rezultat poslovanja v vseh leti, od kar ENOS OTE posluje. Po njegovih informacijah je okoli 500.000 
EUR dobička. 
Zanima ga, koliko defektov je bilo v letu 2022 plačanih v sklopu rednega vzdrževanja. 
 
Robert Pajk: 
V sklopu rednega vzdrževanja je bilo v lanskem letu plačanih pet defektov. 
 
Andrej Vastl: 
Zanima ga, ali so bili na evropske razpise prijavljeni kakršnikoli projekti za investicije ali obnovo 
infrastrukture. Trenutno so namreč odprti vsaj štirje razpisi za to področje. 
 
Robert Pajk: 
Lastnica infrastrukture je Občina Jesenice. Koncesijska pogodba ne predvideva, da bi distributer 
kandidiral za kakršnakoli evropska sredstva. Koncesionar zasleduje samo razpise energetskega sklada, 
ki se nanašajo na subvencije v toplotne naprave in v distribucijsko omrežje, tako da se odjemalce 
lahko seznanja, kje so možne subvencije. 
 
Brane (Branislav) Zajović: 
Glede na to, da je Evropa dala jasna stališča, da je plin, kot energent, v bodoče potrebno zamenjati, 
ga zanima, kakšne so možnosti razvoja, da se poišče nek nov način oz. preide na zeleni prehod z 
zamenjavo energenta. 
 
Robert Pajk: 
Distributer nima neposrednega vpliva na to, na kakšen način se proizvaja toplota, lahko pa poda 
informacijo o tem, ali je distribucijski sistem učinkovit, ali ne.  
Distributer mora zagotoviti, da je glede na robne pogoje, ki jih predpisuje zakon, distribucijski sistem 
učinkovit. Prehod na obnovljive vire energije je v bodoče na Jesenicah predviden, bolj natančne 
podatke o predvidenih obnovljivih virih pa bi lahko posredoval proizvajalec. 
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Vladimir Petković: 
V imenu svetniške skupine Socialnih demokratov predlaga, da se vse informacije o cenah in druge 
informacije, ki so pomembne za občane, sproti objavljajo v Jeseniških novicah. 
 
Vlado Mlinarec: 
Zanima ga, kako ENOS OTE lahko posluje z izgubo, če ni proizvajalec oz. ali je ta izguba samo na račun 
premalo zaračunane toplote. 
 
Robert Pajk: 
Kot je že pojasnil, je cena distribucije megavatne ure regulirana. Regulacija je izvedena na podlagi 
upravičenih stroškov tako za fiksni del cene toplote, kot tudi za variabilni del cene toplote. Ta 
regulacija predlaga stroškovno ceno, po kateri bi distributer lahko prodajal megavatne ure toplote 
odjemalcem. Ker pa se je toplota prodajala odjemalcem po nižji ceni, pa je nastala izguba v 
poslovanju distributerja. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
139. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POROČILO O 
POSLOVANJU IN IZVAJANJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S TOPLOTO NA OBMOČJU 
OBČINE JESENICE ZA LETO 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom o poslovanju in izvajanju gospodarske javne 
službe oskrbe s toploto na območju Občine Jesenice za leto 2022, ki ga je pripravilo podjetje ENOS 
OTE, d.o.o. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 23 
 ZA – 23 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  1199::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  IIZZVVAAJJAANNJJUU  KKOONNCCEESSIIOONNIIRRAANNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII  JJAAVVNNEEGGAA  MMEESSTTNNEEGGAA  PPRROOMMEETTAA  IINN  

ŠŠOOLLSSKKIIHH  PPRREEVVOOZZOOVV  NNAA  OOBBMMOOČČJJUU  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  VV  LLEETTUU  22002222  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Iztok Štrukelj. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Vlado Mlinarec: 
Potnik za vozovnico v mestnem prometu plača 1,30 EUR. Na ta znesek je bila subvencija 93 centov. 
Dodatnih 93 centov bo še za obdobje dveh mesecev, od 1. 7. do 30. 9., kar pomeni, da bo cena 
znašala 3,16 EUR. Od 31. 9. do vključno 1. 6. 2023 pa bo še dodatnih 1,69 EUR subvencije, kar znese 
skupaj 4,85 EUR za prepeljanega potnika v mestnem prometu. Po drugi strani pa so subvencije države 
občutno manjše.  
Država je v lanskem letu plačala za izvajanje storitev prevozov v času epidemije 93.000 EUR, Občina 
Jesenice pa kar 180.000 EUR, saj se je plačevala tudi subvencija za avtobuse, ki so stali. 
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Iztok Štrukelj: 
Kot je razvidno iz poročila, je bilo v lanskem letu prepeljanih 337.200 potnikov. Prihodki iz naslova 
mestnega prometa so v lanskem letu znašali 245.847 EUR. Skupna plačila koncedenta, kamor so 
všteta plačila za šolske prevoze, subvencije za potnike in eventualna nadomestila za izvajanje v 
nepredvidljivih okoliščinah, so bila 530.398 EUR. Če ta skupna plačila in predlagano subvencijo delimo 
s številom prepeljanih potnikov, to znese okoli 1,85 EUR na prepeljanega potnika. 
V letu 2022 je bilo na podlagi državne koncesije prepeljanih okoli 15 milijonov potnikov. V lanskem 
letu je bil s strani države, na podlagi plačanih subvencij in nadomestil, zelo podoben znesek na 
prepeljan kilometer, in sicer okoli 1,60 EUR. 
 
Vlado Mlinarec: 
V gradivu je navedeno, da bo koncesionar stroške pokrival tudi iz drugih virov, in sicer iz prihodkov od 
subvencije MZI za izvajanje mestnega prometa od potnikov upravičencev do subvencioniranega 
prevoza. Država subvencionira tudi mestni promet. Če se doda še ta subvencija, je cena več kot 5 EUR 
na prepeljanega potnika. 
 
Marko Markelj: 
Subvencija je bila 0,93 EUR plus 1,30 EUR. Ko je bila subvencija povečana, je bila 1,85 EUR plus 1,30 
EUR, kar skupno znese 3,15 EUR. Drugih subvencij iz občinskega proračuna ni bilo.  
Subvencija od države je za upokojence, ki imajo brezplačen prevoz. Država v teh primerih plača 60 % 
od cene vozovnice, ki je 1,30 EUR. 
 
Vlado Mlinarec: 
V gradivu piše, da se pogodbeni stranki dogovorita, da bo koncedent plačal koncesionarju subvencijo 
za opravljene storitve, upoštevaje število prepeljanih potnikov v posameznem mesecu, in sicer 0,849 
EUR brez DDV oz. 0,93 EUR z DDV na posameznega prepeljanega potnika za čas od 1. 7. 2022 do 30. 
9. 2022. V nadaljevanju je navedeno, da se bo plačevalo 1,69 EUR brez DDV oz. 1,85 EUR z DDV na 
posameznega prepeljanega potnika za čas od 1. 10. 2022 do 31. 12. 2022. Od 1. 1. 2023 dalje do 
morebitne spremembe v veljavo stopi subvencija v višini 0,849 EUR brez DDV oz. 0,93 EUR z DDV za 
posameznega prepeljanega potnika. 
 
Iztok Štrukelj: 
Na strani 2 je v gradivu navedeno, da je za pokrivanje stroškov v drugi polovici leta 2022, Občinski 
svet na svoji 27. redni seji sprejel sklep o spremembi sklepa o višini subvencije v javnem potniškem 
prometu v občini Jesenice za obdobje od 1. 10. 2022 do 31. 12. 2022 v višini 1,85 EUR z DDV.  
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
140. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POROČILO O 
IZVAJANJU KONCESIONIRANE DEJAVNOSTI JAVNEGA MESTNEGA PROMETA IN ŠOLSKIH PREVOZOV 
NA OBMOČJU OBČINE JESENICE V LETU 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poročilom o izvajanju koncesionirane dejavnosti 
javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na območju Občine Jesenice v letu 2022, ki ga je 
pripravilo podjetje ARRIVA, družba za prevoz potnikov, d.o.o., Ulica Mirka Vadnova 8, Kranj.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
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141. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POROČILO O 
IZVAJANJU KONCESIONIRANE DEJAVNOSTI JAVNEGA MESTNEGA PROMETA IN ŠOLSKIH PREVOZOV 
NA OBMOČJU OBČINE JESENICE V LETU 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice potrjuje predlog poravnave upravičenih stroškov koncesionirane 
dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih prevozov na območju Občine Jesenice od 1. 1. 2022 
do 31. 12. 2022 v višini 96.631 €. Izplačana sredstva se štejejo kot subvencija. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 20 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2200::  

PPOORROOČČIILLOO  OO  DDEELLUU  NNAA  PPOODDRROOČČJJUU  ZZAAŠŠČČIITTEE  IINN  RREEŠŠEEVVAANNJJAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podala Živa Ozmec. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
Zanima ga, koliko je na Koroški Beli aktivnih plazov, kajti na seji sveta staršev v OŠ Koroška Bela se je 
omenjalo šest plazov. Hkrati ga zanima, koliko lokalna skupnost o aktivnostih obveščena šolo oz. ali je 
šola obveščena o evakuacijskih načrtih. 
Nasproti kisikarne je bivši glavni vhod v podzemne energetske rove. Ta vhod je še vedno odprt, rovi 
pa vodijo do lokacije, ki se nahaja pod parkiriščem pri trgovini Tuš in pod parkiriščem pri Upravni 
enoti. Potok Ukova na tem območju razžira teren, zato predlaga, da se preveri, v kakšnem stanju so ti 
rovi, da ne bo nekega dne prišlo do udrtja teh parkirišč. 
Pod cerkvijo in na lokaciji stare tržnice so zapuščeni rovi oz. bivša zaklonišča. Ti rovi so zelo dobro 
ohranjeni, zato ga zanima, ali obstajajo kakšne opcije, da se obnovijo in ponudijo kot turistična 
ponudba, tako kot npr. v Kranju. 
 
Igor Arh: 
Na Koroški Beli je več plazovitih območij. Največja sta plazova Urbas in Čikla, potem pa so plazovita 
območja še na Malnežu, Potoški planini in Obešniku. Vsi ti vrhovi so nad strugo potoka Bela in po 
geoloških raziskavah na vseh teh lokacijah obstaja potencialna možnost za sprožitev plazu. 
Že pred leti je bilo dogovorjeno, da se bo krajane Koroške Bele seznanjalo z vsemi aktivnostmi, ki se 
na tem področju izvajajo. Informacije so se posredovale preko Jeseniških novic, pripravljene pa so 
bile tudi predstavitve na Koroški Beli. Zadnja taka predstavitev je bila v mesecu januarju letošnjega 
leta, vendar pa je bila udeležba na tej predstavitvi žal zelo slaba. Na tej predstavitvi so bile podane 
tudi nekatere rešitve, ki jih namerava država izvesti v prihodnjih letih v zaledju Koroške Bele. 
Dve leti nazaj je bila vsem gospodinjstvom posredovana zgibanka, kako ukrepati v primeru naravne 
nesreče. Zraven zgibanke je bila priložena tudi slika območja z označenimi smermi, kam se je 
potrebno usmeriti za varno pot iz ogroženega območja. 
Namen monitoringa, ki se izvaja, je, da bi se na podlagi rezultatov lahko predčasno ugotovilo, da bo 
prišlo do sprožitve plazu in bi se evakuacija lahko izvedla toliko prej, da bi bilo mogoče varno 
umakniti vse prebivalce. 
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Za naslednji teden se pripravlja evakuacijska vaja za vrtec in osnovno šolo na Koroški Beli. V tem 
kontekstu se bodo vsem učiteljem predstavile tudi osnovne informacije glede ogroženosti ter glede 
ukrepanja ob evakuaciji. 
Rovi so mu poznani, čeprav si jih večinoma še ni ogledal. Se bo pa stanje glede potoka Ukova 
preverilo.  
 
Andrej Vastl: 
Glede na to, da se varnostna situacija poslabšuje, ga zanima, koliko so prebivalci seznanjeni z 
zaklonišči. Občina Jesenice razpolaga s 24 zaklonišči, zato ga zanima, ali je predvidena gradnja 
kakšnih dodatnih zaklonišč. Hkrati pa ga zanima, v kakšnem stanju so zaklonišča oz. ali so takoj 
uporabna v primeru, da pride do kakršnegakoli poslabšanja varnostnih razmer. Meni, da bi morali 
prebivalce o tem več obveščati preko socialnih medijev. 
 
Igor Arh: 
V zvezi z zaklonišči je bil objavljen članek v Jeseniških novicah. Zaklonišča so v večini zgrajena pri 
večstanovanjskih objektih. V nekaterih primerih se zaklonišča uporabljajo za kleti, in so tudi 
predelana, tako da so težko uporabna. V posameznih primerih pa se stanovalci držijo priporočil, da je 
možno zaklonišče v 24 urah izprazniti in tudi uporabiti. 
 
Živa Ozmec: 
V lanskem letu, ko se je izvedel ogled zaklonišč, je bil hkrati opravljen razgovor s predstavniki 
stanovalcev, katerem so bile posredovane tudi smernice Uprave RS za zaščito in reševanje. 
Pripravljeno je bilo tudi poročilo, ki se lahko posreduje članom Občinskega sveta v vednost. 
 
Maja Križnar: 
Predlaga, da se organizira ogled vrhnjega dela plazu nad Koroško Belo, kjer je tudi štabni center, da 
bodo tudi občinski svetniki seznanjeni z izvedenimi aktivnostmi. 
 
Vlado Mlinarec: 
Zanima ga, kdo zagotavlja garancijo, da ko bodo zanke na plazu pretrgane, ne bo že prepozno za 
evakuacijo, ker bo plaz že sprožen. Ko bo enkrat sprožen alarm, verjetno niti ne bo več dovolj časa za 
obveščanje ljudi. 
 
Živa Ozmec: 
Alarmni sistem oz. potezne zanke so samo del sklopa rešitev za prebivalce Koroške Bele.  
 
Džeki (Dževad) Halilov: 
Rečeno je bilo, da je po pretrganju zanke, časa še približno deset minut. Zanima ga, ali je to dovolj 
časa za evakuacijo celotne Koroške Bele. 
 
Igor Arh: 
Ko se pretrgajo zanke, se sproži alarm, in takrat je potreben takojšnji umik. Drug sitem pa je 
monitoring, ki meri premike, na podlagi katerih se lahko sproži predčasna evakuacija. Smisel 
monitoringa je ravno v tem, da bo dovolj časa, da se evakuira celotno naselje Koroške Bele. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
142. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: POROČILO O DELU NA 
PODROČJU ZAŠČITE IN REŠEVANJA V OBČINI JESENICE ZA LETO 2022 
 
Sprejme se Poročilo o delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2022. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 17 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2211::  

PPRREEDDLLOOGG  PPRROOGGRRAAMMAA  DDEELLAA  NNAA  PPOODDRROOČČJJUU  ZZAAŠŠČČIITTEE  IINN  RREEŠŠEEVVAANNJJAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  

22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Arh. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice je poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
143. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: PREDLOG PROGRAMA 
DELA NA PODROČJU ZAŠČITE IN REŠEVANJA V OBČINI JESENICE ZA LETO 2023 
 
Sprejme se predlog Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 17 
 ZA – 17 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2222::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  LLEETTNNEEMM  PPOORROOČČIILLUU  JJEEKKOO,,  DD..OO..OO..,,  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Dr. Ahmed Pašić: 
V letih 2020 in 2021, ter v velikem delu leta 2022 je ob vsakem obilnem deževju prihajalo do 
informacij, da je potrebno prekuhavati vodo za uporabnike, ki so priključni na vodovodni sistem 
Peričnik. Zadnjih 6 mesecev teh informacij ni, ne glede na to, da dokaj pogosto dežuje. Zanima ga, ali 
so bili izvedeni kakšni ukrepi, saj ni opazil nobenih sprememb, te informacije pa se ne pojavljajo več. 
 
Uroš Bučar: 
Glede spremljanja kalnosti vode in posledično izdajanja ukrepa za prekuhavanje vode, se ni 
spremenilo nič. Voda je sedaj neoporečna in ni potrebe po prekuhavanju. Ni pa se nič spremenilo 
glede obveščanja. 



5. seja Občinskega sveta Občine Jesenice, 25. 5. 2023  40/44 

V lanskem letu so bili izrečeni trije ukrepi prekuhavanja v skupni dolžini 12 dni. V letošnjem letu gre 
za zmerne padavine, ki nimajo vpliva na ta vodni vir. Nalivi, ki so se dogajali prejšnja leta, pa so 
povzročili kalnost vode. 
Narejena je bila investicija, ki omogoča izločanje posameznega vodnega vira, čeprav se ti viri lahko 
izločajo izredno kratek čas. Pred izvedbo te investicije izločanje ni bilo mogoče, kar pomeni, da je 
posledično lahko en kalni vir vplival na dva dobra vira. 
 
Aljoša Ulčar: 
V zadnjem obdobju se vse zelnice kosijo z mulčarjem. Zanima ga, ali se to izvaja zaradi cene, ali zaradi 
pomanjkanja koscev, kajti taka košnja vpliva na to, da so zelenice pokošene grdo. Po obrobju mesta 
to niti ni tako problematično, zelenice v samem mestu pa bi morale biti lepše pokošene. 
 
Uroš Bučar: 
Košnja se izvaja z mulčarjem, ker se prehaja na strojna dela. Prej so se te zelenice kosile z ročnimi 
kosilnicami, sedaj pa se tudi zaradi varčevanja prehaja na strojna dela. Strinja pa se, da ni pokošeno 
tako lepo, kot pa je bilo pokošeno z ročno kosilnico. V dogovoru z Občino se bo poskušalo zagotoviti, 
da bodo vsaj v mestu zelenice pokošene tudi ročno. 
 
Janez Marinčič: 
Zelenice na Hrušici, ki se kosijo z mulčarjem, so pokošene samo na pol, kar je zelo grdo. Če zelenice 
ne bodo pokošene v celoti, je lepše, če se sploh ne kosijo. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
144. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: INFORMACIJA O 
LETNEM POROČILU JEKO, D.O.O., JESENICE ZA LETO 2022 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil z Letnim poročilom JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2022.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 20 
 ZA – 16 
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2233::  

IINNFFOORRMMAACCIIJJAA  OO  PPOOSSLLOOVVNNEEMM  NNAAČČRRTTUU  JJEEKKOO  DD..OO..OO..  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002233  

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš Bučar. 
 
O sprejetih sklepih delovnih teles Občinskega sveta Občine Jesenice sta poročala Tina Repovž - 
predsednica Odbora za proračun in finance in Brane (Branislav) Zajović – predsednik Odbora za 
gospodarstvo in gospodarske javne služb. 
 
V razpravi sta sodelovala: 
 
Andrej Vastl: 
V poslovni načrt za leto 2023 nista nikjer vključena trajnostna mobilnost in zeleni prehod. Zmoti ga 
tudi to, da projekti niso naravnani širše, ampak so zelo minimalistični. Občutek ima, kot da se 
izogibajo evropskih sredstev za velike projekte, ki prinašajo v okolje neko dodano vrednost. 
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Uroš Bučar: 
V poslovni načrt za leto 2023 ta področja še niso vključena, se bodo pa vključila v poslovni načrt za 
leto 2024. 
 
Po razpravi je župan mag. Peter Bohinec v sprejem predlagal 
 
145. sklep 5. redne seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023: INFORMACIJA O 
POSLOVNEM NAČRTU JEKO D.O.O. JESENICE ZA LETO 2023 
 
Občinski svet Občine Jesenice se je seznanil s Poslovnim načrtom JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2023.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 22 
 ZA – 22 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  2244::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Župan mag. Peter Bohinec je člane Občinskega sveta je seznanil z informacijami: 

- o datumu naslednje seje Občinskega sveta, ki bo predvidoma 22. 6. 2023 ter 
- o osrednji občinski proslavi ob Dnevu državnosti, ki bo 22. 6. 2023 ob 20.00 uri na Trgu 

Toneta Čufarja. 
 
 
Župan mag. Peter Bohinec je odprl razpravo še za vprašanja in pobude svetnikov:  
 
24.1 Dr. Ahmed Pašić - pobuda – ustno 
58. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na Jesenicah narašča število pripadnikov albanske narodnosti. Predlaga, da župan osebno, s pomočjo 
občinske uprava, kontaktira nekaj podjetnikov iz te skupnosti, ter določena kulturna društva, ki so že 
aktivna. Na nekem skupnem sestanku naj se ustanovi novo kulturno društvo na Jesenicah, in sicer 
albansko kulturno društvo. To bo velik korak za hitrejšo in kvalitetnejšo integracijo pripadnikov 
albanske narodnosti v družbo. 
 
 
24.2 Džeki (Dževad) Halilov - pobuda – ustno 
59. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Predlaga, da Ekogor v skladu z Uredbo o vrstah ukrepov za sanacijo okoljske škode ustrezno sanira 
občinsko zemljišče s parc. št. 796/81 k. o. Podmežakla. Gre za zemljišče, na katerem je bila 
skladiščena lahka frakcija, saj to zemljišče še ni ustrezno sanirano. 
 
 
24.3 Svetniška skupina Socialnih demokratov - vprašanje – pisno 
60. vprašanje 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
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Na spletni strani Občine Jesenice je objavljen seznam oddanih evidenčnih naročil za leto 2022 
skladno z Zakonom o javnem naročanju, kjer je vrednost enaka ali višja od 10.000 EUR. Občinsko 
upravo naprošamo, da nam posreduje tudi seznam večjih javnih naročil in predstavi končne 
odločitve, ki so bile sprejete v zvezi s temi naročili za leto 2022. 
 
 
24.4 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - vprašanje – pisno 
61. vprašanje 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na 19. seji Odbora za okolje in prostor, septembra leta 2021 je na vprašanje o fontani na Čufarjevem 
trgu, takratni direktor občinske uprave povedal, da je ocenjena vrednost obnove fontane 100.000 €. 
Oceno so podali strokovnjaki z JEKA. 
Letos marca je bila fontana usposobljena in nadgrajena, strošek obnove je znašal dobrih 25.000 €. 
Zanima nas, kako je možna takšna razlika? Kdo iz javnega komunalnega podjetja je podal prvo oceno 
in predvsem zakaj? Ali gre za nestrokovnost, namerno zavajanje, da do obnove ne bi prišlo? Ali pa je 
nekdo ob morebitni potrditvi drage obnove hotel celo mastno zaslužiti? 
Nenazadnje pa nas zanima, zakaj ob vložku 25 tisočakov, fontana še vedno ne deluje? 
 
 
24.5 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
62. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Križišče na Slovenskem Javorniku (Pr' Č'bular) je izredno prometno in vsakodnevno se na lokaciji 
valijo reke avtomobilov, avtobusov in tovornjakov. 
Če se pripeljete iz smeri Koroška Bela in bi šli radi v križišču levo (proti avtocesti in Blejski Dobravi), ne 
veste, kdaj točno se prižge rdeča luč na nasprotni strani, kar ustvarja zmedo, saj preden vozniki 
ugotovijo, da lahko zapeljejo, jih z leve strani že sekajo avtomobili, ki pridejo z avtoceste. 
Predlagamo, da se na semaforju na robu križišča doda še ena oznaka oziroma luč, ki bo v primeru 
rdeče luči za voznike z jeseniške strani, voznikom iz smeri Koroške Bele signalizirala prosto pot in 
posledični tudi premik. 
 
 
24.6 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
63. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Cesta železarjev je vsakodnevna ena najbolj prometnih cest na Jesenicah. Med Delavskim domom in 
Turbo Hitom lahko cesto prečkate čez prehod za pešce, vendar je v tako prometni cesti, včasih tudi 
prehitri vožnji samih voznikov, prehod slabo viden.  
Ker vsakodnevno cesto prečkajo tudi ljudje s posebnimi potrebami, predlagamo, da se prometni 
znak, ki označuje prehod, dodatno opremi s svetlobno signalizacijo in tudi sam prehod prebarva v 
nove barvne označbe (modra podlaga, bele črte), ki zagotavljajo varnejšo cestno udeležbo pešcev.   
 
 
24.7 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
64. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Kontaktirala nas je občanka, ki nam ponuja znanje in bogate mednarodne izkušnje na področju 
krožnega gospodarstva. Njena projektna ideja je razvoj kažipota za trajnostni razvoj na temeljih 
krožnega gospodarstva za izbrano slovensko občino, za Jesenice. Plan bi razvil strategijo za oživitev 
občine, povečal energijsko in materialno samozadostnost, izboljšal življenjsko kakovost občanov in 
zmanjšal okoljski odtis. Da bi bil projekt izveden, je potrebna podpora občine, Občinskega sveta, 
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Odbora za okolje in prostor ter interes vseh naštetih, da kažipot razvijemo skupaj, tudi z vključitvijo 
občanov, podjetij, šol,…  
Naj omenimo, da bo občanka, julija izdala publikacijo, na kateri dela že dve leti - Priporočila za razvoj 
krožnega gospodarskega plana za regije in kazalnike za merjenje trajnostnega razvoja. Naslednji 
korak naj bi bil ta priporočila uporabiti v praksi.  
V projekt bi vključila veliko zaledje strokovnjakov iz Slovenije (SRIP, UM, UNG, ULJ) Nizozemske 
(Holland Circular hotspot, Innoboost), Norveške (Nord University, Circular Regions) in ne nazadnje 
Japonski inštitut IGES, kjer je zaposlena. 
 
 
24.8 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
65. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Sprehajalna pot nad gasilskim domom je zaradi svoje položnosti priljubljena pri starejših sprehajalcih, 
ki imajo s seboj vnučke, pri starših z vozički, redno jo uporabljajo tudi učenci OŠ Polde Stražišar. 
Vsi omenjeni si radi, gibalno ovirani si celo morajo, privoščijo počitek. Že drugo leto zapored pa je to 
zelo oteženo, saj ni več možnosti sedenja. 
Zato dajemo pobudo, da občina postavi klopi na za to predvidena mesta, po celotni trasi sprehajalne 
poti. 
 
 
24.9 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
66. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Pešci s Podkočne so odrezani od ostalih delov Jesenic, ko govorimo o varnem prehodu prek ceste do 
pločnika, ki v eni smeri vodi proti Slovenskemu Javorniku, v drugi pa proti Podmežakli. 
Dajemo pobudo, da se uredi prehod za pešce na lokaciji, kjer se že nahajata avtobusna postaja na eni 
in vodnjak na drugi strani, saj bo prehod zagotovil (pre)potrebno varnost za udeležence v prometu, 
zlasti pa za pešce. 
 
 
24.10 Neodvisna lista Za boljše Jesenice - pobuda – pisno 
67. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na Tomšičevi ulici vse od gimnazije do naselja Straža ni niti enega nadstreška na avtobusnih postajah 
(razen na zadnji, kjer je obračališče), kar potnike izpostavlja neugodnim ter ekstremnim vremenskim 
razmeram, ki bodo na trende zadnjih let vedno bolj pogosti. 
Dajemo pobudo, da se postavi vsaj en nadstrešek, in sicer na avtobusni postaji pri nekdanji trgovini 
(pri blokih), kjer na avtobus čaka največ prebivalcev Tomšičeve, med njimi pa je večina starejših 
krajanov. 
S postavitvijo nadstreška se bo zagotovilo prijetnejše in bolj udobno čakanje na avtobus tudi v tem 
delu naše občine. 
 
 
24.11 Ferida Klinar - pobuda – pisno 
68. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Na podlagi odgovora na 42. pobudo – 4. redna seja OS Občine Jesenice z dne 13. 4. 2023, v točki, ki 
se nanaša na konkretno identifikacijo varnostnih tveganj, v nadaljevanju dajem pobudo, da se glede 
zajezitve vandalizma na območju Železniške postaje Jesenice s strani Občine Jesenice pošlje uradni 
dopis Službi za varovanje Slovenskih železnic - SŽ ŽIP, da zakonsko uredi vse potrebno, da se 
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pristojnemu organu omogoči vpogled v varnostne kamere na železniški postaji Jesenice, saj se edino 
na ta način lahko zakonsko identificira storilce vandalizma. Kolikor mi je znano, se tudi pri nekaterih 
občanih poraja vprašanje, ali te varnostne kamere funkcionirajo, ali pa sploh ne funkcionirajo. V 
kolikor varnostne kamere ne funkcionirajo, ima pristojni organ (Policijska postaja Jesenice) zvezane 
roke pri identificiranju vandalov, ki so večinoma otroci in mladoletniki, katerim je malo mar glede na 
storjeno škodo, ki jo povzročijo s svojim deviantnim ravnanjem.      
Kot sem že večkrat poudarila, vandalizem nikakor ne more biti nekaj, s čimer bi se lahko lokalna 
skupnost kar tako sprijaznila, zato menim, da bomo v primeru zajezitve vandalizma na Železniški 
postaji Jesenice uspešni samo tako, da se bodo vsi pristojni organi in Služba za varovanje Slovenskih 
železnic – SŽ - ŽIP skupaj dogovorile in se pro-aktivno vključile v reševanje problematike vandalizma 
na tem območju.  
 
 
24.12 Ferida Klinar - pobuda – pisno 
69. pobuda 5. seje Občinskega sveta Občine Jesenice z dne 25. 5. 2023 k 24. točki dnevnega reda: 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Kot članica sveta KS Plavž sem s strani krajanov seznanjena s problematiko, ki se nanaša na 
odlagališče smeti na območju Kurilniške ulice, v bližini železniške Centralne postavljalnice - CP. Glede 
te problematike sem na včerajšnji 4. seji sveta KS Plavž seznanila prisotne svetnike in svetnice. Dobila 
sem odgovor, da se je glede te problematike v preteklosti že dala pobuda na Občinski svet, vendar se 
očitno zaradi pasivne vloge lastnika zemljišča, na katerem se odlagališče smeti nahaja, žal do danes ni 
nič ukrenilo, da bi se ta zadeva sanirala, saj naj bi bile lastnik tega zemljišča Slovenske železnice in ne 
Občina Jesenice. 
Na podlagi navedenih dejstev sem se po posvetovanju s svetom KS Plavž dogovorila, da kot občinska 
svetnica pošljem pobudo na OS Občine Jesenice, da naj se lastniku zemljišča - Slovenske železnice 
pošlje uradni dopis, da naj ukrene vse potrebne aktivnosti, da se nakopičene smeti odstranijo, saj 
tako odlagališče smeti s strani varovanja okolja in zdravja ljudi sodi v za to zakonsko urejeno 
deponijo, navsezadnje pa izredno kazi podobo dokaj čistega območja Krajevne skupnosti Plavž in 
istočasno meče izredno slabo luč na celostno podobo mesta Jesenic. 
To sporno odlagališče smeti sem si tudi v živo ogledala in istočasno naredila foto posnetek kot dokaz, 
kateri se Slovenskim železnicam kot lastniku zemljišča lahko tudi pošlje.       
 
 
Drugih informacij, vprašanj in pobud ni bilo, zato je župan mag. Peter Bohinec 5. redno sejo 
Občinskega sveta zaključil ob 23.35 uri.  
 
 
Pripravila: 
Mojca Levstik  mag. Peter Bohinec 

ŽUPAN 
 

 
 


